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Cuvânt-înainte

A sosit, în sfârşit, vremea Adevărului suprem. Cine
este  pregătit,  cel  care  a  mers  constant  pe  Calea  lui,
acum culege roadele. Noua conştiinţă - care s-a născut
după decembrie 2012 - se extinde,  constant şi  blând,
spre  toţi  cei  care  au  aşteptat-o  viaţă  după  viaţă.
Perioada de tranziţie a fost - şi mai este încă - susţinută
de o puternică vibraţie, căreia de multe ori i-am făcut cu
greu faţă, dar care a avut drept scop îndepărtarea din
structurile noastre interioare a tot ceea ce era vechi şi
nepotrivit cu Noul Pământ.

Această nouă energie nu face altceva decât să aducă
claritate în tot şi toate, să finalizeze etapele de vindecare
şi  învăţare  pe  care  le-am  parcurs,  să  încheie  cicluri.
Putem spune, fără tăgadă, că am ajuns să trăim timpul
clarificării,  al  lucrurilor  încheiate,  împlinite,  finalizate.
Dacă  mai  avem aspecte  care  nu au ajuns  în  această
fază/stare, asupra lor este momentul să ne îndreptăm
atenţia. Dacă am ajuns să înţelegem şi să conştientizăm
acest  aspect  al  momentului,  atunci  vine  firesc  în
discuţie o altă faţă a lucrurilor: zona de confort, în care
putem cădea cu uşurinţă şi care devine mult mai subtilă
decât până acum. Ceea ce vreau să aduc în atenţie este
faptul  că,  tocmai  pentru  că  am  finalizat  multe
învăţături,  pentru  că  am ajuns  la  măiestrie  în  multe
aspecte ale vieţii, pentru că am dobândit pe deplin unele
abilităţi noi şi le-am desăvârşit pe cele dinaintea lor (pe
toate  acestea eu le  numesc  puncte  tari), putem foarte
uşor să ne „culcăm pe o ureche” şi să ne facem că nu
mai  vedem  ceea  ce  viaţa  tot  încearcă  să  ne  spună.
Punctele  slabe  trebuie  să  fie  permanent  în  atenţia



noastră:  acolo se  află  şcoala  şi  temele pe care le  mai
avem de parcurs.

Readucerea  înţelepciunii  celor  ce  au  pus  temelia
noilor  paradigme  de  gândire  în  atenţia  exploratorilor
conştiinţei,  a celor care caută sincer calea adevărului,
reprezintă  un  gest  nobil  şi  util  în  acest  moment  din
existenţă  şi  este  o  dovadă  că  ceea  ce  are  ca  sursă
energiile divine este simplu şi clar şi ţâşneşte ca un izvor
spre noi, întotdeauna la timpul potrivit.

Parcurgerea celor zece teme ale acestei cărţi ne va
ajuta  să  ne  înţelegem  contextul  şi  să  descoperim
aspectele neclarificate şi nefinalizate din acest moment.
Este o preocupare extrem de importantă pentru fiecare
dintre  noi,  mai  ales  dacă  nu  vrem să  lăsăm orgoliul
spiritual să preia locul celui străvechi. Asta înseamnă,
de fapt,  să  ocolim conştient  zona de confort  şi  să ne
continuăm drumul spre noi înălţimi ale conştiinţei.

Dacă  mă  întorc  la  contextul  actual,  pe  care
încercăm cu toţii să-l asimilăm şi în care dorim să trăim
fără să mai apelăm la paradigmele vechi (care aduc boli
şi suferinţe în mai toate planurile), aş spune pe scurt că
ajutoarele  vin  spre  noi  din  toate  direcţiile,  din  toate
timpurile  şi  dc la  toate  civilizaţiile,  din cosmos şi  din
lumile nonfizice - de pretutindeni.

Chiar dacă nu aţi mai practicat meditaţia sau vreo
altă  metodă  prin  care  să  vă  cufundaţi  în  lumile
interioare,  chiar  dacă  nu  aţi  participat  conştient  la
propriul proces evolutiv, eu cred că toţi cei care trăiesc
conştient  şi  încearcă  să  se  alinieze  la  principiile
cosmoeticii, să întruchipeze virtuţile divine, astăzi se pot
bucura de locul  în care au ajuns,  de noua conştiinţă
care  se  aşază,  tot  mai  deplin,  în  Sistemul  Vieţii  pe
Pământ.



Cel  care  are  în  mână această  carte,  indiferent  de
modul în care se raportează la el însuşi, indiferent dacă
se  percepe  sau  nu  ca  fiind  parte  dintr-un  flux  de
evoluţie,  poate  conştientiza  faptul  că  Raiul  a  coborât
foarte aproape de Pământ şi alege să se îndepărteze de
cei care nu pot vedea decât Iadul (generat de starea de
victimă în care se afundă) şi îşi poate înţelege linia de
timp pe care. la nivel subtil, a ales-o cu multă vreme în
urmă.

Am  putea  spune,  cu  alte  cuvinte,  într-un  sens
metaforic, că tabloul este aproape gata, că poate fi privit,
că  avem  toate  instrumentele  şi  abilităţile  pentru  a
desluşi clar imaginea ce răsare din el, doar că mai avem
de  făcut  unele  retuşuri,  mai  putem  pune  anumite
accente  de  culoare,  că  încă  mai  putem  interveni  şi
corecta câte ceva, pentru ca imaginea să fie exact cea
visată de noi, în calitate de creatori ai acestui tablou viu,
ce ne vorbeşte despre Noul Pământ.

De  acum  încolo  totul  se  schimbă  cu  o  viteză
uluitoare,  energiile  cosmice  definesc  tot  mai  profund
noua lume, iar tot ceea ce ţine de vechi intră într-un soi
de  „trepidaţie  autodistrugătoare”,  se  autoelimină,  nu
mai este susţinut la nivel energetic. Viaţa respinge tot
ceea  cc  este  distonant.  Avem  doar  impresia  că  mai
suntem pe graniţa dintre lumea veche şi  cea nouă. A
fost un timp suficient de lung, în care ni s-a permis să
ne  acomodăm  cu  noua  paradigmă.  În  acea  perioadă
trăiam „pe graniţă”, îmbinam legea veche cu cea nouă,
învăţam  noi  reguli,  descopeream  noi  energii  şi  noi
fluxuri.  De  fapt,  ne  reaminteam.  Drumul  acesta  l-am
mai  făcut  cândva.  Şi  atunci,  şi  acum,  de  fapt,  ne
reamintim ceva ce este scris în fiinţa noastră, în ADN.
Întreaga cunoaştere se află în noi. Tot ce avem de făcut
este să o lăsăm să ni se dezvăluie sau, altfel spus, să



căutăm calea  spre  noi  înşine,  iar  pentru asta  trebuie
doar să dăm la o parte obstacolele din calea adevărului,
să lăsăm iluzia să plece din viaţa noastră.

Acum am intrat complet într-o altă lume. Cu mult
timp în urmă, noi am ales destinaţia, am pornit la drum,
dar încă se mai aude zgomotul tărâmului vechi, pe care
l-am părăsit, pentru că nu ne-am îndepărtat încă destul
de  mult  de  linia  de  demarcaţie.  Ştim clar  că  nu mai
există cale de întoarcere şi încercăm, de multe ori din
răsputeri, să găsim noile sensuri, să alegem un ţinut în
care să ne aşezăm în linişte şi pace.

Aş vrea să pot să explic asta. Voi încerca!
După  cum  bine  ştiţi,  trăim  cu  toţii  punctul

culminant al liniei noastre de timp, pe care ne-am ales-o
într-un anumit  moment  al  drumului  parcurs  până în
acum.  Am  ajuns  să  trăim  vremea  în  care,  dacă  nu
negăm sensul  aspectelor  care desenează viaţa noastră
din acum, putem conştientiza,  cu uşurinţă,  care sunt
punctele de creştere a conştiinţei, din acest moment al
existenţei. Avem nevoie de materiale noi, de aşezăminte
noi, de alte resurse... şi nu ne este tot timpul clar de
unde să le  obţinem şi  cum să o facem. Mai avem de
făcut ceva pentru a intra în armonie cu noi înşine - şi
nu prea ştim întotdeauna ce anume avem de făcut, încă
mai  privim  în  toate  direcţiile,  ca  şi  cum  am  fi  în
intersecţie. Asta, deoarece situaţiile concrete din viaţa de
fiecare zi încă ne mai perturbă înţelegerea şi nu ne dăm
cu uşurinţă seama că magistrala pe care înaintăm spre
destinaţia finală este perfect definită şi că suntem acolo
unde trebuie, unde e cel mai potrivit pentru noi să fim.

Provocările şi obstacolele cu care ne confruntăm în
viaţa  cotidiană  sunt  unice  pentru  fiecare,  deşi,  dacă
privim în jur, le observăm, în anumite note, şi la cei de
lângă  noi.  Dacă  ne  îndepărtăm  puţin  ca  să  vedem



ansamblul,  dacă ne dăm voie să fim observatori,  vom
vedea că, într-un fel sau altul, tot ceea ce ni se întâmplă
nouă  se  manifestă  şi  la  nivel  colectiv.  Toţi  avem,  în
esenţă,  aceleaşi  nevoi.  Trecem  printr-o  perioadă  de
frământări interioare atât de ciudate încât nu-mi aduc
aminte când am mai parcurs un astfel de drum, într-un
timp  atât  de  scurt.  În  plan  general,  suntem  într-o
nebunie  totală:  lucruri  fără sens se întâmplă în toate
direcţiile,  răsturnări  de  situaţii,  bombe  mediatice,
escaladări  de  conflicte,  crize  financiare...  Toate  au  o
singură sursă: reziduurile interioare, agăţarea de trecut,
ignorarea noilor  paradigme, lipsa de fermitate în a ne
respecta  noul  drum;  operăm  într-o  lume  nouă  eu
concepte şi atitudini vechi. Nu merge aşa!

Pe  toate  aceste  situaţii/  obstacole/  provocări  cu
care  ne  întâlnim  -  la  nivel  individual  sau  colectiv  -
putem să  le  numim,  în  mod  convenţional,  puncte  de
creştere  spirituală. Această  redenumire  ne  ajută  să
trecem  de  la  nivel  general,  la  particular  şi  ne  poate
aduce mai clar în concret.

Dacă  folosim  sistemul  informativ  al  biosistemului
nostru (adică creierul  unificat  şi  conectat  la  inimă)  şi
privim pe  de  o  parte  lumea şi  pe  de  altă  parte  viaţa
privată, ne dăm seama că, într-o mare proporţie (hai să
nu spun tot, pentru că nu este aşa), ceea ce se întâmplă
în plan exterior e o temă (mai severă sau mai blândă),
prezentă şi în viaţa personală. O să spuneţi: „Ştiu, «ceea
ce se află în interior se află şi în exterior»“ - lucru care e
absolut adevărat şi bine cunoscut de toată lumea. Dacă
aşa  stau lucrurile,  dacă  această  cunoaştere  este  deja
integrată  de  conştiinţa  noastră,  e  firesc  să  o  folosim
pentru a observa - şi, deci, pentru a identifica - acele
aspecte  personale  care  reprezintă  puncte  de  creştere



spirituală, folosindu-ne de cele exterioare, care sunt de
obicei mai vizibile.

Fac aici  o mică paranteză.  Pentru că foarte multe
cuvinte au fost folosite în mod abuziv şi nu întotdeauna
corect,  ele  şi-au  pierdut  din  înţeles,  şi-au  diminuat
substanţa, iar conştiinţa nu le mai regăseşte ca pe un
reper  clar.  De  exemplu,  cuvântul  iubire, sintagma
evoluţie  spirituală etc.  De  aceea,  cred  că  e  mai  bine
pentru  noi  dacă  am  înlocui,  într-un  anumit  context,
cuvântul  evoluţie din  sintagma  evoluţie  spirituală, cu
creştere spirituală, iar în loc de  eveniment, situaţie etc.
să folosim cuvântul punct, pentru a lărgi aria de interes
şi  a  nu  lăsa  negarea  sau  sistemele  de  apărare  să
acţioneze inconştient.

Un  punct  de  creştere  conştienţială!  spirituală este,
simplist spus, un eveniment (situaţie,  stare interioară)
concretă, cu care ne întâlnim la nivel personal şi pe care
suntem puşi în situaţia de a-l transcende, de a-l depăşi,
printr-o atitudine/ acţiune (personală), ridicată la nivel
transpersonal  (sau  invers,  dacă  vă  este  mai  uşor).
Indiferent dacă îl identificăm şi la nivel colectiv sau nu,
ori de câte ori suntem în situaţia de a rezolva/ înţelege
un aspect existent, prezent într-un context determinat,
dacă privim tabloul mai larg al vieţii personale, putem
găsi pârghia potrivită pentru a-l integra conştient, într-
un  ansamblu  ce  a  fost  ales  la  nivel  subtil,  interior,
profund.

Această abordare vă duce în situaţia de a afla că,
pentru a atrage resurse din (noua) linie de timp pe care
aţi ales-o, trebuie mai întâi să o identificaţi şi să lăsaţi
deoparte (să nu vă mai agăţaţi  de) ceea ce nu se mai
potriveşte cu alegerea voastră.

Nivelul energetic, vibraţional, al timpului pe care îl
trăim în acum are o forţă uriaşă pentru a ne susţine să



facem asta. Nu mai putem ascunde adevărul, indiferent
cât  de  mult  am  dori  noi  să-l  mai  punem  sub  preş!
Lumile se vor separa: unii aleg „Iadul”, iar alţii „Raiul”!
Este o chestiune legată de Liberul Arbitru, de alegerea
conştientă,  nu de  simpla constatare  sau contemplare.
Observarea ne ajută la a ne calibra, a afla unde suntem,
dar  nu  este  suficient.  E  vremea  să  înţelegem  unde
suntem doar ca să ne manifestăm opţiunea pentru ceea
ce  urmează:  acţiunea,  asumarea.  Nu  putem  aştepta
nimic  de  la  Univers  pentru  că  nicio  fiinţă  din  lumile
nonfizice (fie că e vorba de cetele îngereşti, ghizi sau alte
civilizaţii cosmice) nu ne mai ajută voluntar, nu ne mai
trece strada dacă noi nu i-o cerem.

Totul  s-a  schimbat!  Noi  am  cerut  şi  am  generat
Schimbarea,  iar  acum trebuie  să o  consolidăm,  să ne
asumăm conştient acea linie de timp pe care am ales-o
şi  să ne comportăm în consecinţă.  A venit  vremea să
separăm grâul de neghină şi să pregătim însămânţarea
noii  conştiinţe,  zi  după  zi,  cu  alte  unelte  şi  cu  alte
ingrediente.

Susţinerea ghizilor noştri înseamnă acum că ei ne
vor  oferi  o  energie  care  să  ne  inspire  în  a  obţine
clarificări  în toate acele sectoare ale vieţii  în care mai
avem puncte nearmonice, iar această carte ne este de
folos  pentru  a  ne  arăta  unde  să  căutăm,  ce  calităţi
(virtuţi)  sunt încă pe lista noastră pe care am făcut-o
pentru  a  ne  identifica  aşa-numitele  puncte  slabe din
existenţa noastră din acum. Cu toţii mai avem câte ceva
în coloana cu lucruri „de rezolvat'4, mai avem încă lecţii
nefinalizate, mai avem câte ceva de înţeles.

Dacă mergem mai departe şi nu ne împotmolim în
starea de victimă, ajungem să ne împlinim visul, să ne
întâlnim cu sensul vieţii, cu acum-ul, cu Esenţa noastră,
cu partea îngerească, divină, din noi, cu cel ce ştie totul,



cu deschizătorul de drumuri, cu acea parte din noi care
nu  mai  vrea  să  orbecăie  prin  întuneric  şi  se  re-
conectează la Lumina interioară, pe care o şi validează!

Florence Scovel Shinn, în această minunată carte,
Calea magică a intuiţiei, ne aduce în atenţie un set de
aspecte  organizate  sub  forma  unor  lecţii,  care  au  ca
scop  evident  deschiderea  unei  energii  interioare,
potrivite cu întregul context în care ne aflăm acum, iar
mecanismul pe care vi-l propun devine simplu: depistăm
aspectele vieţii care încă ne mai arată că am lăsat ceva
în urmă, le recunoaştem (în lumea noastră interioară) ca
fiind puncte de creştere spirituală - cu alte cuvinte, le
validăm (le considerăm puncte slabe, aspecte ale vieţii
pe care nu le-am înţeles pe deplin, domenii în care nu
ne-am luat masteratul)  şi  apoi,  trecând prin cele zece
lecţii, le găsim calea spre rezolvare.

Cred că se cuvine o mică precizare, ce se referă la
termenii pe care-i folosim atunci când vrem să explicăm
un  fenomen  din  domeniul  ştiinţelor  spirituale.  Este
foarte clar că nici nu putem inventa cuvinte şi nici nu
putem  pune  mereu  ghilimele  sau  face  prea  multe
paranteze explicative. Trebuie să fim coerenţi şi clari, să
găsim întotdeauna calea cea mai simplă. Şi atunci... ce
altceva am mai avea de făcut decât să ne comportăm
liber, să vorbim cu atenţie, dar nealambicat, precizând
doar  că  ascultătorul/cititorul  este  cel  care  trebuie  să
privească  noţiunile/cuvintele,  extinzând  tot  mai  mult
înţelesul lor?

De exemplu, cuvântul lecţie, pe care nu avem cu ce
să-l înlocuim, poate declanşa o constrângere, o reacţie
firească de respingere, de „nu mai vreau să mai aud de
nimic”. Chiar este firesc să fie aşa, pentru că suntem cu
toţii obosiţi şi sătui de sfaturi şi reţete, de lecţii care vin
din toate direcţiile. Trebuie să facem în aşa fel încât să



trezim  în  noi  curiozitatea,  dorinţa  de  a  merge  către
învăţături  din ce  în  ce  mai  înalte.  Eu cred că putem
depăşi  cu  uşurinţă  acest  obstacol  dacă  armonizăm
termenii la noua paradigmă, dacă le dăm înţelesuri noi
şi extinse, dacă mergem dincolo de tiparul vechi pe care
îl reprezentau. Acum, în zilele noastre, în acest context,
cuvântul  lecţie înseamnă că am reuşit să merg spre o
conştiinţă  mai  înaltă,  învăţând,  înţelegând  mai  mult
printr-un dialog cu mine însumi/însămi, cu Universul,
cu Viaţa şi  cu oricine sau orice (împrejurare, context)
îmi poate oferi mai mult, îmi poate declanşa mai bine un
proces de reamintire.

Una dintre cele mai frumoase chei care ne ajută să
desluşim  Sistemul  Vieţii  pe  Pământ  este  onestitatea,
sinceritatea  faţă  de  noi  înşine,  eliminarea
autosabotajului,  perspectiva  mai  largă  în  abordarea
vieţii,  pe  care  ne-o  oferim  prin  eliminarea  oricăror
obstacole care obturează izvorul ce aduce la suprafaţă
energia inimii, forţa vieţii. Aceasta este  calea magică a
intuiţiei. Urmaţi-o!

Elena Cociş







Introducere

Florence Scovel Shinn a debutat pe scena metafizică
în 1925, cu cartea Jocul vieţii şi cum să-l joci. La puţin
timp după aceasta, m-am născut eu.

Deşi  doamna  Shinn  a  murit  în  1940,  am  simţit
multă vreme o afinitate cu domnia sa. Prima dată i-am
întâlnit  lucrările în 1972, când mi-am început propria
călătorie  de  explorare  a  lumii  metafizice,  şi  m-am
îndrăgostit de ea încă de atunci. Am rezonat cu felul său
direct de a scrie - cuvintele ei mi-au vorbit şi am devenit
un adept devotat. I-am citat deseori afirmaţiile şi le-am
împărtăşit cu studenţii mei.

Anii  au  trecut.  Apoi,  în  toamna  lui  2012,  un
distribuitor de cărţi rare a descoperit un mic manuscris,
scris  la  maşină şi  încă netipărit,  ce  conţinea ultimele
scrieri ale lui Florence Scovel Shinn. lată un fragment
din scrisoarea ce îl însoţea:

Acum câteva luni,  am dat peste un obiect unic din
acea colecţie,  de care credem că aţi  fi  interesată.  Este
vorba despre un manuscris original, scris la maşină, al
lui  Florence  Scovel  Shinn,  intitulat  Calea  magică  a
intuiţiei.

Vă contactăm pentru a vedea dacă dumneavoastră
sau  Hay  House  aţi  fi  interesată  să  cumpăraţi  acest
manuscris original rar, întrucât simţim că aţi fi  singura
care i-aţi putea împărtăşi lumii conţinutul său.

Viaţa  funcţionează  în  cele  mai  minunate  moduri.
Sunt permanent uluită, pe măsură ce lucrurile bune vin
către mine. Faptul că această lucrare a fost descoperită
şi că a ajuns în mâinile mele m-a uimit, pur şi simplu.

Sunt încântată să publicăm această carte prin Hay
House şi sper ca această mică şi minunată comoară să
vă facă plăcere.



Louise L. Hay







Lecţia întâi - CREDINŢA MAGICĂ A INTUIŢIEI

„(Rugăciunea  înseamnă  să  îi  telefonezi  lui
(Dumnezeu,  iar  intuiţia  înseamnă  că  Dumnezeu  îţi
telefonează ţie“.

Adevărata rugăciune înseamnă pregătire.
După ce ai trimis către Furnizorul Universal cererea

pentru ceea ce îţi este de folos, acţionează imediat, ca şi
cum  te-ai  aştepta  să  primeşti  ceea  ce  ai  cerut.
Demonstrează credinţă activă, imprimându-ţi astfel, în
subconştient, expectativa.

O doamnă cunoştea legea pregătirii şi şi-a cumpărat
tot felul de reviste scumpe, pentru a-şi oferi senzaţia de
opulenţă. Intuiţia i-a spus să cumpere acele reviste. Un
mod de a-ţi cultiva intuiţia este prin a-ţi spune, înainte
să adormi:

Dimineaţă, voi şti exact ce am de făcut.
Ideile îţi vor apărea în minte înainte de a începe să

gândeşti.
Rugăciunea înseamnă să îi telefonezi lui Dumnezeu,

iar  intuiţia  înseamnă că Dumnezeu îţi  telefonează ţie.
Intuiţia  apare  din  mintea  supra-  conştientă.  Este
Divinitatea interioară.  Subconştientul  este doar putere
fără direcţie. Ceea ce simţi profund sau spui cu emoţie
este impregnat în subconştient şi dus la îndeplinire în
cele  mai  mici  detalii.  Este  sufletul  tău,  iar  el  trebuie
repus  în  drepturi.  Impregnează-ţi  subconştientul  cu
ideile  perfecte  ale  minţii  supraconştiente,  în  loc  de
îndoielile  şi  temerile  minţii  conştiente.  Fă  aceasta
repetând afirmaţia:

Stau în linişte şi cunosc puterea din mine.
Când  îţi  urmezi  intuiţia,  se  întâmplă  deseori  să

mergi după un lucru şi să obţii un altul. Ceea ce trebuie
să  ştii  îţi  va  fi  revelat  din  supraconştient  -  tărâmul



intuiţiei. Intră într-o stare de linişte deplină şi spune-ţi
afirmaţiile.

Nu  ai  nevoie  de  indignare,  împotrivire,  frică,
îngrijorare, luptă de orice fel  etc.  Situaţia pentru care
manifeşti  indignare  va  fi  îndepărtată.  Rămâi  liniştit.
Menţine-ţi  calmul,  iar  Puterea  ta  lăuntrică  va  lupta
pentru tine. Mânia şi indignarea îţi înceţoşează vederea
şi  deseori  îţi  afectează  acuitatea  vizuală;  ele  te
împiedică,  de  asemenea,  să-ţi  urmezi  îndrumările
intuitive.

De exemplu, te întâlneşti cu o prietenă pe stradă şi
îi spui, veselă: „Nu-i aşa că vremea e minunată?” Ea îţi
răspunde:  „Aşa  este,  dar  tu  pari  cam  obosită”.  Ti
răspunzi  apoi,  implicată  emoţional,  făcând  prima  ta
mişcare  greşită:  „A,  nu!  Mă  simt  mai  odihnită  ca
niciodată!” Atunci ea zice: „Ei bine, poate că arăţi rău
deoarece ai o pălărie care nu-ţi stă bine”.

Plină de indignare, te grăbeşti spre casă şi te uiţi în
oglindă, ca să vezi ce e în neregulă cu pălăria. Simţi o
durere  în  ceafa,  deoarece  atitudinea  minţii  tale  a
provocat o congestie în acel  loc.  De aici  vine expresia
argotică: „îmi dai dureri de ceafa”. Acum eşti pe punctul
de a contacta o răceală sau chiar ceva mai grav. Invocă
imediat  legea  iertării.  Trimite-i  iubire  şi  bunăvoinţă
prietenei tale, spunând: „O, Putere Supremă, mai dă-mi
o şansă... de data aceasta nu o să mă mai plâng. Nu o
să  mai  opun  rezistenţă,  voi  fi  plină  de  iubire  şi
bunătate”.  Acum ai neutralizat congestia şi  afecţiunea
ce i-ar fi urmat.

Data viitoare când te vei întâlni cu prietena ta, vei fi
plină de bunăvoinţă şi chiar nu îţi va păsa dacă ei îi va
plăcea sau nu pălăria ta. Ii vei spune: „Ce zi minunată!”
Iar ea îţi va răspunde: „Ce bine arăţi! De unde ai pălăria
asta frumoasă?”



Acum nu-i mai răspunzi emoţional situaţiei. I-ai pus
capăt;  altfel,  ai  fi  avut  aceeaşi  experienţă  încontinuu.
Calmul reprezintă o perlă extrem de preţioasă.

Jocul  Vieţii  este  un  joc  al  bumerangurilor.  Orice
trimiţi în afară se întoarce către tine. lisus a spus să le
faci altora ceea ce ai vrea să-ţi fie făcut ţie. Nu poţi răni
pe  cineva,  fără  să  te  răneşti  pe  tine  însuţi.  Suntem
conectaţi  cu toţii  printr-o forţă magnetică misterioasă;
ce  trimiţi  în  afară,  către  un  altul,  prin  cuvinte  sau
gânduri, are efect asupra ta. Dacă o persoană trăieşte
doar în planul mental, ceea ce se întoarce (karma sa) are
nevoie de mai mult timp. Dacă eşti o persoană evoluată
spiritual, aceasta revine extrem de rapid; cu cât cunoşti
mai multe, cu atât devii mai responsabil. Aşa că, învaţă-
ţi  lecţiile  şi  fii  conştiincios,  pe  lungul  drum  al
experienţei.

Trimite bunăvoinţă către aşa-zisul tău duşman şi te
vei  înconjura  cu  o  aură  considerabilă  de  protecţie.
Duşmanii  tăi  sunt  doar  cei  ai  „propriei  case”  (ai
credinţelor  tale  subconştiente).  Dacă  urăşti  şi  eşti
indignat  datorită  unei  situaţii,  i-ai  grăbit  acţiunea
asupra ta, întrucât atragi lucrul de care nu-ţi place sau
de care te temi. Când cineva te-a nedreptăţit, eşti plin de
furie şi indignare. Nu îl poţi ierta. Trece ceva vreme şi
altcineva îţi face acelaşi lucru. Asta se întâmplă întrucât
tu ai  o imagine a nedreptăţii  gravată în subconştient.
Istoria se va repeta atâta timp cât crezi că eşti blestemat
să ai parte de ghinioane şi de nedreptăţi. Există doar o
singură cale de a o neutraliza. Nu te lăsa tulburat deloc
de  nedreptăţi  şi  trimite-le  bunăvoinţă  tuturor  celor
implicaţi. Spune afirmaţia:

Bunăvoinţa  mea  este  un  Turn  puternic  în  jurul
meu.  Acum  îmi  transform  toţi  duşmanii  în  prieteni,



toată  dizarmonia  în  armonie,  toată  nedreptatea  în
dreptate.

Vei  fi  uimit  de  modul  în  care  funcţionează  legea
aceasta.  Una  dintre  elevele  mele  a  reuşit  să  aducă
armonie în haosul  afacerii  sale,  prin simpla folosire a
afirmaţiei de mai sus.

Aşa cum alchimiştii din vechime transmutau toate
metalele  grele  în  aur,  la  fel,  şi  tu  ai  puterea  de  a
transforma tot răul în bine.

„De aceea vă spun că, orice lucru veţi cere când vă
rugaţi, să credeţi că l-aţi şi primit, şi va fi al vostru”.

MARCU11, 24



Lecţia a doua - CUM SĂ-ŢI PUI ÎN ORDINE SITUAŢIA
FINANCIARĂ

„Recunoştinţa  este  legea  creşterii,  iar  lamentarea
este legea descreşterii“.

Atitudinea  materială faţă de bani constă în a avea
încredere în salariul, în venitul şi în investiţiile tale, care
pot să scadă peste noapte. Atitudinea  spirituală constă
în a avea încredere în Dumnezeu pentru a-ţi da ceea ce
ai nevoie - şi pentru a-ţi păstra ceea ce deţii; şi nu uita
să  vezi  tot  timpul  ceea  ce  deţii  ca  reprezentând
Divinitatea în manifestare. Dacă o uşă se închide, o alta
se deschide, imediat.

Banii sunt un simbol al libertăţii şi sunt parte din
Planul  Divin.  Există  o  rezervă  invizibilă  din  care  poţi
extrage:  e  vorba  de  banca  imaginaţiei.  Pentru  a
materializa  prosperitatea  (sau alte  binecuvântări),  mai
întâi rosteşte-ţi cuvintele. Spune afirmaţia:

Dumnezeu este Cel ce mă aprovizionează; iar acum,
spre mine se îndreaptă surprize financiare grandioase şi
fericite.

Fă ceva  pentru  a-ţi  demonstra  credinţa.  Credinţa
fără fapte e moartă. Cumpără-ţi o nouă poşetă sau un
nou  portofel,  spunând:  „Aceasta  este  vistieria  mea
magică,  pentru  a  ţine  banii  pe  care  mi-i  trimite
Universul”.  Gestul  acesta  îţi  dă  o  senzaţie  de
prosperitate  şi  de  expectativă.  Acum,  cumpără-ţi  un
stilou nou şi spune: „Acesta este un stilou magic pentru
a semna cecuri”. Oferă-i cuiva hainele vechi, care te fac
să pari sărac; ele te trag în jos. Aceasta este adevărata
rugăciune - pregătirea. Acum simţi că deja ai primit (în
planul  invizibil),  iar  materializarea  se  va  ivi  ca  prin
farmec.



Lucrurile  nu  trebuie  niciodată  să  ne  posede,  ci
invers.  Să  nu-ţi  fie  teamă  să  pierzi,  întrucât,  atunci,
ceea  ce  posezi  va  dispărea.  Niciodată  nu  posezi  cu
adevărat  ceea ce  te  temi  că ai  să  pierzi,  iar  dacă nu
apreciezi  o  binecuvântare,  ea  nu  se  va  imprima  în
subconştient şi va pleca din viaţa ta.

De exemplu, o doamnă avea nişte perle minunate.
Era  foarte  bogată,  dar  întotdeauna  vorbea  de  lipsuri,
spunând în mod repetat: „Într-o zi va trebui să mănânc
aceste perle”. Cumva, averea ei s-a evaporat şi a trebuit
să vândă perlele, pentru a-şi cumpăra mâncare şi alte
lucruri de trebuinţă.

Cuvintele  şi  gândurile  sunt  o  formă  de
radioactivitate (Proprietate de a emite radiaţii. (n. ed.)) şi
nu  se  întorc  goale.  Prin  cuvinte  te  justifici,  dar  te  şi
condamni.  Numără-ţi  binecuvântările.  Aceasta  este
legea creşterii. Fii recunoscător pentru ceea ce ai şi vei
atrage mai multe lucruri pentru care să fii recunoscător.
Recunoştinţa  este  legea  creşterii,  iar  lamentarea  este
legea descreşterii.  Mulţumeşte permanent  pentru ceea
ce ai şi pentru materializarea rezervei invizibile, în viaţa
ta.

Următoarea  afirmaţie  a  produs  rezultate
extraordinare:

Mulţumesc  pentru  că  Universul  este  cel  care  mă
aprovizionează;  iar  acum  sunt  conectat  la  curente
nesfârşite de bani siguri şi la îndemână, cu graţie şi în
moduri perfecte.

O altă afirmaţie potrivită este:
Nu  voi  dori,  întrucât  am primit  deja  ceea  ce  am

cerut. Credinţa trebuie să devină un obicei.
Nu  contează  cât  de  mulţi  bani  ai;  dacă  te  simţi

sărac, vei începe să pierzi bani. Nimic nu apare în viaţa
ta  fără  a  fi  chemat.  Întotdeauna  chemi  sărăcia  sau



prosperitatea,  prin  calitatea  gândirii  tale.  Acum  este
momentul potrivit:

Astăzi  este  ziua  în  care  voi  avea  un  noroc
extraordinar.

Întreaga  zi  afirmă  în  tăcere  o  declaraţie  a
adevărului, pentru a contracara gândurile negative:

Pe măsură ce banii pleacă de la mine, eu ating un
izvor nevăzut, care eliberează sume mari de bani ce se
întorc către mine, cu graţie şi în moduri miraculoase.

Nu înseamnă  să  arunci  banii  sau  să-i  cheltui  în
mod  prostesc.  Înseamnă  că  nu  îţi  este  teamă  să-ţi
urmezi îndrumările intuitive de a cheltui sau oferi. De
exemplu,  o  femeie  a  avut  îndrumarea  intuitivă  de  a-i
oferi 100 de dolari unei prietene căreia îi erau de mare
trebuinţă. Curând după aceea, a primit 1.000 de dolari,
dintr-o sursă neaşteptată.

Nu-ţi fie teamă să ceri mult de la Banca încrederii şi
Loialităţii, Companie a Universului; dar nu poţi atrage o
sumă mai mare decât cea cu care te simţi confortabil.
Dacă te simţi confortabil  cu milioane, şi milioanele se
vor simţi confortabil în prezenţa ta. Libertatea financiară
este  ideea lui  Dumnezeu în ceea ce-l  priveşte  pe om.
Afirmaţia de mai jos este una care deschide uşi:





Ce a făcut Dumnezeu înainte, mai poate face pentru
mine - şi chiar mai mult de atât.

Nu privi înapoi şi nu zăbovi asupra timpurilor grele,
pentru  că  vei  fi  atras  înapoi  către  aceste  situaţii.
Mulţumeşte  pentru  zorii  unei  noi  zile.  Trebuie  să  fii
imun  în  faţa  tuturor  descurajărilor  şi  aparenţelor
contrarii. Spune afirmaţia:

Acest  val  s-a  întors  şi  va  rămâne,  întrucât
Dumnezeu are întâietate.

„Căci atunci grânarele îţi vor fi pline de belşug”
PROVERBE 3,10







Lecţia a treia - CALEA MAGICĂ A INTUIŢIEI

„Ceea  ce  vezi  cu  ochiul  interior  vei  întâlni,  mai
devreme sau mai târziu, în exterior“.

Treziţi-vă, voi cei care dormiţi. Tot ce vă doriţi sau
aveţi nevoie se află deja în drum spre voi; dar trebuie să
fiţi extrem de conştienţi de ceea ce este bine pentru voi,
pentru  a  putea  materializa  acele  lucruri.  Spuneţi
afirmaţia:

Puterea  lăuntrică mătură  din  mintea,  corpul  şi
activităţile mele tot ce nu este conform planului divin şi
îmi pune lucrurile în ordine, acum şi pentru totdeauna!

Cuvântul  mătură vă  oferă  o  imagine  a  acţiunii.
Această mătură spirituală îndepărtează toată credinţa în
lipsuri, pierderi, eşec, necazuri, dizarmonie, tristeţe etc.
Eşti adormit în faţa lucrurilor benefice, în timp ce aceste
gânduri negative creează dezordine în casa minţii  tale.
Eşti furios pe cineva, oferindu-i, astfel, acelei persoane,
puterea de a-ţi face rău. Simţi că eşti un ratat, pierzând
astfel  ocazia  de  a  avea  un  succes  răsunător.  Eşti
copleşit de senzaţia de lipsuri şi de faptul că prietenii şi
prosperitatea au ieşit din viaţa ta. Eşti încă adormit în
„visul  contrariilor”.  Trezeşte-te  şi,  cu fiecare dorinţă  a
inimii pe care o îndeplineşti, vei descoperi o nouă lume,
plină de sănătate, bogăţie şi fericire.

Aceasta  este  produsă  de  cuvântul tău,  întrucât
cuvântul tău este bagheta ta magică. Când eşti în cea
mai  adâncă  disperare,  este  timpul  să  redenumeşti
situaţia  respectivă.  Botează  fiecare  eşec  cu  numele
„Succes!”.  Niciodată  să nu laşi  a  treia  dimensiune  să
interfereze cu cea de-a patra. A treia dimensiune este
lumea aparenţelor contrarii; este ceaţa în care trăieşte
majoritatea lumii.



Afirmaţiile  tale  împrăştie  ceaţa,  permiţându-i
soarelui să răsară.

Spune afirmaţia:
Soarele răsare acum în mintea şi în trupul meu, iar

eu văd clar împlinirea dorinţelor inimii mele.
Dorinţelor  tale  lipsite  de  viaţă  li  se  răspunde  în

acelaşi mod. Dorinţele tale pline de nerăbdare sunt mult
timp întârziate sau îndeplinite în mod brutal.  Tânjeşti
după flori şi îţi spui: „Biata de mine! Nimeni nu îmi oferă
flori  vreodată”.  Şi,  în-  tr-o  zi,  mergând pe  stradă,  un
ghiveci de muşcate îţi cade în cap. Acestea sunt florile
tale, dar nu apărute cu graţie, în modul perfect. Ar fi
trebuit să spui:  „Mulţumesc pentru că florile mele vin
din partea Universului, cu graţie şi într-un mod perfect”.
Atunci le-ai fi primit pe calea potrivită.

Aceasta  este  legea  naturii:  foloseşte  sau  pierde.
Păstrarea şi economisirea duc întotdeauna la pierdere.
Foloseşte  ceea  ce  ai  şi  vei  primi  mai  mult.  Dacă
economiseşti pentru zile negre sau pentru cazul în care
te  vei  îmbolnăvi,  sigur  aşa  se  va  întâmpla.  Foloseşte
liber banii pe care îi  ai,  dar cu înţelepciune, ştiind că
rezerva  ta  invizibilă  este  întotdeauna  disponibilă.
Curând,  legea  acumulării  se  va  pune  în  funcţiune;
abundenţa va curge şi se va acumula.

Nu spune niciodată „Sunt falit”, întrucât imprimi în
subconştient o imagine a lipsurilor. Jocul Vieţii este un
joc  al  pasienţelor.  Pe  măsură  ce  te  transformi,  şi
acţiunile tale se transformă. Spune afirmaţia:

Acum  sunt  imun  la  tot  ce  mă  răneşte  şi  mă
frustrează. Puterea lăuntrică reprezintă pacea perfectă şi
echilibrul perfect.

O elevă mi-a spus odată că mama ei îi „făcea scene”
întotdeauna când se aflau în vacanţă.  În casa surorii
sale, mama spunea: „Nu mai vreau să mănânc niciodată



în  această  casă”.  Anul  următor,  ea  se  afla  în  spital.
Eleva mea a vizitat-o, iar mama ei i-a spus: „Dumnezeu
mi-a trimis această încercare, aşa că o voi suporta cu
răbdare*'. Fiica i-a răspuns: „Mamă, nu Dumnezeu ţi-a
trimis  această  boală;  tu ai  atras-o  către  tine,  prin
cuvintele tale pline de mânie. Tu ai spus că nu mai vrei
să mănânci niciodată în casa lui Hannah şi uite unde ai
ajuns”.  Mama sa i-a răspuns: „Of, lasă-mă în pace! II
prefer  pe  Dumnezeul  meu  învechit,  cel  care  trimite
încercări şi suferinţă.'* Eleva mea i-a cerut să gândească
în mod constructiv, cât timp se găsea în spital - să se
vizualizeze  intrând  în  casa  lui  Hannah,  sănătoasă  şi
fericită.  Mama  i-a  urmat  totuşi  recomandarea,  iar  în
câteva  săptămâni  s-a  însănătoşit,  spre  surpriza
medicilor.

Ceea ce vezi cu ochiul tău interior (imaginaţie) vei
întâlni,  mai devreme sau mai târziu, în exterior. Deci,
vizualizează-ţi cu claritate pro- pria-ţi bunătate, propria
sănătate, propriul succes, propria fericire, iar ele se vor
întâmpla. Credinţa aduce roade. Deseori sunt întrebată
de  ce  e  mai  uşor  să  vezi  eşecul  decât  succesul,
nefericirea  decât  fericirea.  Aceasta  ţine  de  educaţia
noastră timpurie, care a fost, în general, negativă. Când
se întâmplă lucruri bune, oamenii spun: „E prea frumos
ca să fie adevărat!” Milioane de oameni şi-au neutralizat
binele  prin  această  atitudine,  întrucât  fiecare  e
răspunzător  de  „cuvintele  lui  nesăbuite”.  Ele
impregnează subconştientul şi sunt duse la îndeplinire,
cu grijă. Spune afirmaţia:

Îmi  văd  cu  însufleţire  resursele  nemijlocite  şi
nesfârşite. Ele vin de la o Putere Supremă şi toate uşile
sunt larg deschise! Toate canalele sunt libere. Văd cu
intensitate cum sănătatea mea este radiantă, optimă şi



permanentă.  Văd  cu  însufleţire  cum  dorinţele  inimii
mele ajung să se îndeplinească într-o clipită.

Nu vizualiza sau forţa o imagine. Ea îţi va licări în
conştient, venind de la supraconştient. Iată o afirmaţie
puternică:

Lumina luminilor curge prin mintea, prin trupul şi
activităţile mele, dezvăluind cum totul se găseşte într-o
ordine  Divină.  Văd,  în  mod  limpede,  că  nu  există
obstacole  pe  calea  mea.  Văd,  în  mod  limpede,  calea
deschisă către împlinire.

E important, de asemenea, să ai parte de un mediu
care  să-ţi  producă  bucurie.  Fără  imagini  mohorâte.
Păstrează-ţi  ordinea  pe  birou.  Să  ai  hârtii  curate  la
îndemână.  Nimic  nu  se  compară  cu  hârtiile  curate
pentru  a  atrage  sume  mari  de  bani.  O  conştiinţă
ordonată este o conştiinţă bogată.

Un  ziar  londonez  publica  o  poveste  despre  nişte
lideri  africani,  care  făceau  turul  unui  oraş.  Nu  i-a
impresionat nimic - asta până când au văzut metroul şi
scara  rulantă.  Imediat  au  exclamat,  vrăjiţi:  „Aaa!
Pământul umblă”. Spune afirmaţia:

Mă aflu acum pe un Pământ care umblă, iar el mă
duce, în mod magic, către Tărâmul Făgăduinţei.

Nu  cânta  melodii  triste.  Subconştientul  este
impregnat  de  orice  lucru  pe  care  îl  simţi  profund.
Cuvântul tău e bagheta ta magică. Nimic nu este „prea
frumos ca să fie adevărat”. Nimic nu este „prea frumos
ca să se întâmple” sau „prea frumos ca să dureze”.

„Ordinea este prima lege a Cerului.
ALEXANDER POPE





Lecţia a patra - CUM SĂ SPARGI VECHILE FORME-
GÂND

„Nimeni nu te îndepărtează de propriul tău Sine, în
afară de tine însuţi “

O idee negativă pe care stărui va crea o formă-gând
în subconştient. Aceste forme-gând te vor însoţi pe calea
vieţii  până  când  le  vei  neutraliza.  Dacă  eşti  plin  de
suspiciuni, în scurt timp vei întâlni  ceea ce cauţi.  Vei
atrage  lucrurile  de  care  te  temi  şi  nimic  nu te  poate
salva, în afară de anihilarea propriilor frici. Acţionează
fără teamă şi înfruntă leii care îţi apar în cale. Fricile
tale se vor materializa în experienţe concrete.

Spune afirmaţia:
Mulţumesc pentru succesul meu rapid. Mătur totul

în calea mea, deoarece lucrez cu Spiritul şi urmez Planul
Divin al vieţii mele.

Punţile  sunt  curăţate,  pentru a-i  face  loc  acţiunii
Divine. 

Această  afirmaţie  este  foarte  puternică,  întrucât
aduce senzaţia de putere extraordinară. Vechile forme-
gând se  dizolvă,  iar  ideea Divină  de  succes  îşi  ocupă
locul de drept.

Nu te gândi la o persoană ca la „biata de ea”. Nu faci
altceva  decât  să  o  demagnetizezi.  Mintea  umană  nu
poate  face faţă acestor  gânduri  negative.  Victoria este
câştigată  de  Divinitatea  din  mintea  supraconştientă.
Spune afirmaţia:

Sunt  magnetizat  de  către  Univers.  Am şi  păstrez,
începând cu această zi, pentru totdeauna, tot ce este al
meu prin drept Divin.

În povestea Cenuşăresei, mama ei vitregă şi surorile
vitrege erau forme-gând pe care ea şi  le construise în
conştiinţă.  Aproape  toată  lumea  are  o  mamă  vitregă



haină, în propriul subconştient, care îi îndepărtează de
ceea  ce  este  bine  pentru  ei:  este  numită,  de  obicei,
complex  de  inferioritate.  Zâna  cea  Bună  îi  apare  şi  îi
spune că poate să meargă la bal şi să aibă lucrurile pe
care  şi  le  doreşte.  Zâna  cea  Bună  este  mintea
supraconştientă,  Divinitatea  lăuntrică,  prin  care  toate
lucrurile sunt posibile. Cenuşăreasa îşi pierde pantoful
de cristal şi obţine ceea ce şi-a dorit - adică pe Prinţ.

Frici le fac din tine un sclav la galeră; invocă deci
Puterea din tine, pentru a te elibera. Spune afirmaţia:
Toate lucrurile sunt posibile, aici şi acum.

Obţin acum ceea ce pare a fi de neatins.
Când faci o călătorie, de obicei spargi vechile forme-

gând, deoarece călătoria aduce o schimbare a scenei şi a
mediului şi gânduri noi. Oamenii călătoresc pe distanţe
îndelungate pentru a beneficia de un „tratament” de un
anume  fel,  întorcându-se  apoi  transformaţi  („un  alt
om'4).  Persoanele  ce  vin  la  Vichy  sau  Carlsbad  obţin
multe beneficii, întrucât îşi lasă grijile în urmă. Nativii
din zonele respective îşi menţin fricile şi nu au aceleaşi
beneficii precum cei aflaţi în vizită în zona lor.







Nu  construi  o  formă-gând  de  invidie;  ea  te
îndepărtează de Tărâmul Făgăduinţei. Îţi construieşti o
închisoare.  Nimeni nu te îndepărtează de propriul tău
bine,  în afară de tine însuţi.  Forma- gând de milă de
sine este una dintre cele mai periculoase pe care le poţi
avea:  cu  cât  îţi  plângi  mai  mult  de  milă,  cu  atât
înrăutăţeşti lucrurile.

Situează-te  deasupra  zonei  de  îngrijorare,  în
conştiinţă,  iar  apoi  vei  beneficia  de  materializare
instantanee. Succesul, fericirea sau abundenţa se vor ivi
„într-o clipită”.

„Să nu vi se tulbure inima, nici să nu se
înspăimânte“. IOAN 14, 27



Lecţia a cincea - SĂNĂTATE ŞI FERICIRE

„O  persoană  armonioasă  nu  vibrează  niciodată  la
acelaşi nivel cu un microb“.

Sănătatea  şi  fericirea  merg  mână  în  mână.
Sănătatea deficitară este provocată de lipsa de armonie.
Un  maestru  spunea  că  nu-şi  întreabă  niciodată
discipolul: „Ce e cu tine?” Eu întreb: „Cine e cu tine?”
Atâta vreme cât oricine te poate face să devii  mânios,
revoltat,  iritabil,  trist  etc.,  o  reacţie  nocivă  are  loc  în
celulele corpului tău, producând tot felul de afecţiuni.

De exemplu, o femeie a fost privată, în mod eronat,
de suma de 200$. Am sfătuit-o să o binecuvânteze pe
persoana responsabilă, să rămână liniştită şi să extragă
200$ din Rezerva Universală, pentru că, dacă o uşă se
închide, o alta se deschide. Ea a spus că nu poate face
asta  şi  a  avut  parte  de  multe  încercări  în  privinţa
propriei sănătăţi, din cauza gândurilor negative. Atunci
m-a întrebat de ce a atras acea situaţie. I-am răspuns:
„Tu întotdeauna te-ai  agăţat  de bani.  Numărai  fiecare
bănuţ  şi  economiseai,  chiar  dacă  aveai  o  îndrumare
intuitivă  de  a  cheltui  sau  oferi.  E  o  idee  bună  să
economiseşti,  dar  ea  nu  poate  fi  pusă  în  practică
întrucât ar însemna să încâlci legea folosinţei. De acolo
vin reacţiile karmice şi începi să ai pierderi din ce în ce
mai accentuate - cheltuind, în totalitate, banii pe care ar
fi trebuit să-i menţii în circulaţie. De multe ori, avalanşa
pierderilor apare din cauza ignorării intuiţiei”.





Lipsurile  şi  pierderile  afectează  sănătatea;  la  fel,
durerile de cap financiare. Criticile continue şi găsirea
permanentă de greşeli produc depozite de acid în sânge,
ceea  ce  provoacă  reumatism.  Ura  şi  resentimentele
generează o otravă în sistem, care produce boli. Trecerea
bruscă de la disperare, la bucurie produce o schimbare
de  natură  chimică  în  corpul  unei  persoane.  Frica  şi
disperarea produc congestie şi boli, în timp ce bucuria
deblochează  circulaţia,  făcând-o  să  funcţioneze
corespunzător, sănătatea fiind astfel recăpătată.

Acum e timpul stabilit.
Astăzi este ziua prosperităţii uluitoare.
Această afirmaţie ar produce o schimbare imediată

în situaţia curentă a lumii. Viaţa şi moartea se află în
puterea  limbii  -  la  fel  şi  succesul,  eşecul  sau  lipsa



abundenţei, întrucât cuvintele şi gândurile sunt o formă
de  radioactivitate.  Omul  trebuie  să  înveţe  să  extragă
orice din Rezerva Universală. Acest lucru ar îndepărta
toată sărăcia şi limitarea, care sunt nişte stări de spirit.

Trăim într-o uriaşă mare de forţă magnetică, numită
mind-stuff (Termen  aparţinând  lui  W.  K.  Clifford,  ce
desemnează  elementele  simple  din  care  este  alcătuită
conştiinţa. (n. ed.)) care ia, permanent, forma dorinţelor
umane.  Corpul  poate  fi  remodelat  prin  tratament  -
viziunea  clară  şi  afirmaţia.  Odată,  i-am  spus  unei
paciente să se vadă pe ea însăşi scăldată în lumina albă,
strălucitoare,  a  Spiritului,  care  dizolvă  tot  ce  nu este
conform  planului  divin.  Imaginează-te  pe  tine  însuţi,
scăldat  zilnic  în  Lumina  strălucitoare  a  Luminilor  şi
vârsta nu ţi se va consemna în celulele trupului. „Nu fi
trist  şi  deprimat,  întrucât  bucuria  Domnului  este
puterea  ta”.  Bucuria  aduce  o  nouă  tărie,  vigoare  şi
vitalitate. Îngrijorarea şi frica distrug celulele trupului.

Mulţi  oameni  sănătoşi  au  devenit  epave  pline  de
nervi,  din  cauza  pierderii  de  bani  -  au  încărunţit
prematur, într-o perioadă scurtă de timp.

Oamenii  ce  cunosc  Adevărul  spiritual  au  depăşit
marile pierderi financiare, arătând şi simţindu-se ca şi
când  s-ar  afla  tot  timpul  pe  culmea  valului.  Şi-au
refăcut  situaţia  financiară,  prin  faptul  că  au  rămas
calmi în faţa pierderii.

De exemplu, la mine a venit  o femeie ce pierduse
30.000$,  pentru  că  un  investitor  îi  folosise  banii  în
scopuri  proprii.  Avocatul  îi  spusese că nu şi-i  va mai
recupera niciodată. Am sfătuit-o să-l binecuvânteze pe
acel om şi să-l ierte şi, în schimb, să ceară 30.000$ de la
Abundenţa  Sferelor.  Dacă o  uşă se închide,  o  alta  se
deschide. Am adăugat: „Niciodată să nu-ţi plângi de milă
şi fa tot ce poţi pentru a te simţi mereu prosperă”. E a



făcut  asta,  iar  prietenii  care  o  întâlneau  pe  stradă
spuneau: „Nu trebuie să te întrebăm cum te simţi. Arăţi
de milioane”.

În câteva luni s-a întâmplat un miracol: banii i-au
fost  returnaţi.  Îşi  menţinuse  vibraţia  la  nivelul
succesului  şi  al  prosperităţii;  nu  se  putea  să  nu
reuşească.

O persoană cu vibraţia joasă sau dizarmonioasă va
contacta o răceală; o persoană fericită şi curajoasă va fi
imună la germeni. De exemplu, o femeie iese afară, pe
frig,  în ţinută de seară,  îmbrăcată subţire,  dar îi  este
bine aşa, întrucât simte că arată minunat şi aşteaptă cu
nerăbdare o seară reuşită. Dacă aceeaşi femeie poartă o
rochie care nu-i vine bine sau are o dispoziţie proastă,
ea se va întoarce plângându-se că a răcit şi că nu se
simte  bine,  tuşind  toată  ziua  următoare.  O  persoană
armonioasă nu vibrează niciodată la acelaşi nivel cu un
microb.

Frica  şi  resentimentele  afectează  vederea,  iar
încăpăţânarea  şi  jignirile  puternice  afectează  auzul.
Dacă  te  simţi  plictisit,  descurajat  sau  apatic,  fa  ceva
pentru a te  înviora -  adică,  a-ţi  schimba vibraţia  -  şi
repetă încontinuu afirmaţia:

O bucurie minunată se îndreaptă către mine şi va
rămâne cu mine.

O  persoană  cu  un  ficat  leneş  este  întotdeauna
mohorâtă şi depresivă. Ea crede că ficatul este cel care îi
dă  atitudinea  negativă  a  minţii,  dar  este  exact
contrariul, pentru că ea însăşi e responsabilă de ficatul
său. Judecata este cea care afectează ficatul: prea multă
discriminare,  acuzare,  precauţie,  întristare,  regrete
zadarnice,  invidie.  Poate  că  te  întrebi:  „De  ce  nu  ar
trebui  ca  o  persoană  să  fie  precaută  şi  să  aibă  o
atitudine discriminatorie?” Atunci când eşti condus de



discriminare  şi  precauţie,  nu  îţi  asculţi  îndrumarea
intuitivă,  care  te  duce  deseori  în  direcţia  împotriva
căreia  se  revoltă  mintea  ta  raţională.  Ficatul  este  un
organ  foarte  sensibil  şi  e  afectat  rapid  de  gândirea
eronată.  Din  acest  motiv,  străbunii  l-au  numit  liver,
însemnând „locul în care trăieşti” (În limba engleză,
liver înseamnă ficat, iar (to) live înseamnă a trăi. (n. tr.)).
Mânia,  frica,  gândurile  tiranice  etc.  afectează
inima. Tată o afirmaţie potrivită: Lumina Luminilor
curge  prin  mintea  mea,  prin  corpul  şi  acţiunile
mele, dezvăluind că totul se află în ordine Divină.
Inima  mea  este  o  inimă  fericită,  o  inimă
neînfricată, o inimă iertătoare, o inimă blândă, la
locul  potrivit,  îndeplinindu-şi  lucrarea  care  i  se
potriveşte.

Bolile  de  piele  sunt  provocate  de  iritaţia  mentală.
Cineva  ţi-a  intrat  „pe  sub  piele”.  De  multe  ori,
vindecările spontane au loc printr-o realizare bruscă a
Adevărului. În realitate, corpul tău este unul spiritual,
incoruptibil  şi  indestructibil,  „etern  şi  neobosit,
nenăscut  şi  fără  moarte”.  Când  e  înlăturată  toată
gândirea  negativă,  vei  fi  învăluit  de  Corpul  tău  de
Lumină;  tristeţea  şi  suspinele  vor  fi  trecut  şi  însăşi
moartea va fi fost transcensă. (Licenţă poetică. Verbul a
transcende nu  are,  în  limba  română,  formă  de
participiu, (n.ed.))

„Nu  vă  mâhniţi,  căci  bucuria  Domnului  va  fi  tăria
voastră“. NEEMIA 8, 10



Lecţia a şasea - SĂ-ŢI ADUCI VIITORUL ÎN PREZENT

„Trebuie să trăieşti pe deplin în prezent pentru a-ţi
îndeplini visurile“.

Timpul şi spaţiul nu sunt decât un vis.
Omul  trebuie  să-şi  aducă  viitorul  în  prezent.

Binecuvântări ce par atât de îndepărtate în viitor îţi sunt
deja pregătite, aşteptându-te să crezi  în materializarea
lor.

De exemplu, una dintre studentele mele îşi dorea un
ceas. I-am spus să creadă că deja l-a primit şi, în scurt
timp, l-a primit de la o prietenă.

Realizarea este materializare. Întrebi cum poţi scăpa
de  îndoieli  şi  de  frici  care  împiedică  realizarea?
Răspunsul  este:  adoptând  o  afirmaţie  ce  îţi  oferă  un
sentiment  de siguranţă şi  de satisfacţie.  Dacă îţi  este
teamă  de  un  câine  mare,  spune:  „Dispari  de-aici,
înşelăciune  mare”.  Diferenţele,  fricile  şi  aparenţele
contrarii sunt, cu siguranţă, doar nişte mari înşelăciuni.

Un  bărbat  care  se  îngrijora  permanent,  părând
incapabil să-şi oprească gândurile de nelinişte, şi-a scos
ceasul  şi  a  spus  că  îşi  va  mai  face  griji  timp  de  o
jumătate de oră. Spre surprinderea sa, a constatat că îi
era  imposibil  să-şi  mai  facă  griji,  întrucât  pusese  în
acţiune  legea  nonrezistenţei.  De  obicei,  îi  cerem ceva
Furnizorului Universal şi apoi oftăm: „N-o să primesc”.
Omul  de  succes  merge  călăuzindu-se  după  o  muzică
secretă. Cu acest ritm în gând, toate lucrurile merg aşa
cum le  planifică,  beneficiind de  posibilităţi  norocoase.
Când îţi pierzi norocul, ieşi din ritm. Spune afirmaţia:

Valul s-a întors şi  va rămâne, întrucât Dumnezeu
are întâietate.



Tu ai întors valul; el aduce bucurie şi abundenţă. Tu
ai  acordat  întâietatea.  Această  atitudine  îţi  aduce
viitorul  în  prezent,  facându-l  posibil.  Demonstrează
credinţă activă, pentru a întoarce valul.

Unii oameni trăiesc tot timpul în viitor. Visează cu
ochii deschişi şi nu ţin niciodată pasul cu prezentul. Un
băiat a avut o viziune măreaţă şi a mers într-un oraş
mare, unde a avut parte de nişte oportunităţi care i-au
adus  faimă  şi  bogăţie.  Fratele  său,  în  schimb,  îşi
petrecea timpul spunându-le oamenilor ce-ar face dacă
ar avea un milion de dolari. Nu a ajuns niciodată mai
departe de marginea satului său. Trebuie să trăieşti pe
deplin  în  prezent  pentru  a-ţi  îndeplini  visurile;  dar
asigură-te  întotdeauna  că  visezi  în  conformitate  cu
Planul Divin. Există un Model Divin al vieţii în mintea ta
subconştientă  şi  până  când  Divinul  nu  îţi  visează
visurile, vei munci în zadar. Spune afirmaţia:

Fie ca Modelul Divin al vieţii mele să strălucească în
mintea mea conştientă.

Vreau să văd planul perfect, cu claritate.
Mintea  conştientă  trebuie  salvată  de  la  gândirea

greşită,  oferindu-i-se,  din  partea  supraconştientului,
ideile potrivite cu care să lucreze. E posibil să-ţi doreşti
ceva ce nu se găseşte în Planul Divin şi descoperi că eşti
permanent  blocat  în  materializarea  acelui  lucru;  sau,
dacă îl obţii, el îţi va aduce numai nefericire şi ghinion.
Sănătatea,  bogăţia,  iubirea  şi  exprimarea  de  sine
perfectă  sunt  cei  patru  stâlpi  ai  vieţii  pentru  fiecare
individ; dar modul în care se manifestă aceştia ţine doar
de Marele Proiectant.

De exemplu, un magazin i-a trimis unei cliente două
pulovere, în loc de cel pe care îl comandase ea. Ea l-a
ales pe cel pe care nu-l alesese iniţial şi chiar i-a plăcut



mai mult. După aceea, ea şi-a lăsat, de bunăvoie, toate
alegerile din viaţă în mâinile Inteligenţei Infinite.

Puterea  Universală  este  în  corabia  mea.  Navighez
acum, neînfricat, pe mări necunoscute.

Multor oameni le este teamă să întreprindă acţiuni
noi. Ei se panichează la ideea de a face ceva diferit, chiar
şi atunci când situaţia în care se găsesc e de nesuportat.
Navighează cu bucurie, pe mări necunoscute; vei ajunge
pe  Tărâmul  Făgăduinţei.  Oamenii  se  uzează,  tăcând
aceleaşi lucruri în fiecare zi. Găseşte-ţi ceva interesant
de făcut, în scop recreativ, pentru a utiliza un nou set
de celule ale creierului. Ca să ai succes, elementul ludic
trebuie să facă parte din ceea ce întreprinzi.

Lasă-ţi  idealul  să-ţi  fie  unica  realitate  a  vieţii  -
atunci, obstacolele şi dificultăţile vor dispărea, iar tu nu
vei mai fi deranjat de ele. Spiritul este Inteligenţă Pură,
la care omul apelează pentru a se acorda. Nu te limita la
un  singur  post  de  radio  al  vieţii.  Acordează-te  la
Inteligenţa  Infinită.  Priveşte,  cu  uimire,  la  ceea  ce  se
găseşte în faţa ta.





Dacă eşti ferm convins că ceea ce primeşti vine din
inteligenţa Infinită, ţi se va da în cantităţi mari sau mici.
Lucrurile măreţe din viaţă îţi vor veni cu uşurinţă, dacă
nu ai îndoieli sau frici. Prin urmare, trăieşte pe deplin în
momentul acum şi adu-ţi viitorul în prezent.

„Eu vă spun: ridicaţi-vă ochii  şi  priviţi  holdele care
sunt albe acum, gata pentru seceriş”.

IOAN 4, 35



Lecţia a şaptea CASA PE CARE A CONSTRUIT-O
CREDINŢA

„Credinţa  înseamnă,  pur  şi  simplu,  să  ştii  că
Dumnezeu poate să reuşească”.

În Epistola către Evrei a Sfântului Apostol Pavel (11,
1),  se  spune:  „Iar  credinţa  este  încredinţarea  celor
nădăjduite,  dovedirea  lucrurilor  celor  nevăzute/4

Aceasta este o afirmaţie ştiinţifică, deoarece trăim într-0
mare de forţă magnetică, numită  mind-stuff, şi ceea ce
ne  imaginăm  este  imprimat  în  această  substanţă
sensibilă, cristalizându-se, mai devreme sau mai târziu,
în exterior. Experienţele de care ai parte în viaţă sunt
propriile  tale  creaţii.  Henry  Wadsworth  Longfellow
spunea: „Viaţa omului reprezintă istoria fricilor sale”. De
ce să nu o facem să fie istoria credinţei tale, astfel încât,
într-o zi, să poţi spune:

„Aceasta este sănătatea pe care a creat-o credinţa
mea!  Aceasta  este  bogăţia  pe  care  a  creat-o  credinţa
mea! Acestea sunt succesul şi fericirea pe care le-a creat
credinţa mea!”

Îndoielile  şi  fricile  sunt  păcate,  deoarece
impregnează imagini negative în mind-stuff şi aduc apoi
lipsuri, limitări sau dezastre. Ai încredere în afirmaţiile
pe care le spui! Nu folosi niciodată o afirmaţie care nu-ţi
oferă un sentiment de siguranţă.





Credinţa este  precum Curentul  Golfului  (Curentul
Golfului  este  un curent  oceanic  cald  de  suprafaţă,  în
Oceanul Atlantic,  (n. ed.)), un râu ce curge spre ocean.
Credinţa aduce căldură şi îţi va schimba situaţia.

De exemplu, la mine a venit o femeie care avea o
excrescenţă pe suprafaţa corpului. Era destul de vizibilă
şi  o  avea  de  mult  timp,  însă  ea  era  pe  deplin
încrezătoare că se va vindeca. Săptămânile treceau fără
nicio schimbare aparentă, dar ea spunea: „Am încredere
deplină că Dumnezeu îşi face lucrarea Sa perfectă”. Într-
o zi, i-a dispărut subit! Prietenii săi au fost uimiţi şi au
trimis-o la un doctor, ca să vadă ce s-a întâmplat. Ea le-
a spus: „Sunt perfect sănătoasă.  Dumnezeu şi-a făcut
lucrarea Sa perfectă”.

Credinţa  înseamnă,  pur  şi  simplu,  să  ştii  că
Dumnezeu poate să reuşească. Orice situaţie neplăcută



din viaţă este rezultatul  lipsei de credinţă. Una dintre
elevele mele a materializat câteva mii de dolari, după ani
de lipsuri, dar primul său impuls a fost să acţioneze din
frică, în loc de credinţă. „Mi-am cumpărat o mulţime de
pantofi, în caz că rămân iarăşi fără bani”. Motivaţia sa a
fost  greşită.  Priviţi-vă  motivaţiile  cu  toată  atenţia,
întrucât din ele apar situaţiile din viaţă. Dacă motivaţia
ei ar fi fost numai dorinţa de a avea mulţi pantofi, ar fi
fost  o  motivaţie  constructivă.  Dar  ea  se  pregătea,  în
realitate,  pentru pierdere;  aşa că,  la  puţin timp după
aceea, avea mulţi pantofi, dar a rămas fără bani.

Mulţi  oameni  îşi  ţin  la  distanţă  realizările,  fiind
neliniştiţi  din  cauza  celor  care  fac  rău.  Cineva  este
meschin;  altcineva  este  nedrept  sau  hain.
Resentimentele  reprezintă  o  încălcare  a  legii  iubirii
(bunătăţii)  şi  reprezintă  o  piedică  în  calea  îndeplinirii
propriilor dorinţe. „Ai încredere în Dumnezeu şi fa bine”
înseamnă  să  nu  te  îndoieşti  niciodată  de  puterea  lui
Dumnezeu.  Ai  încredere  în  Inteligenţa  Infinită  pentru
administrarea  afacerilor  tale,  nu  lăsa  îndoielile  şi
îngrijorările să interfereze şi  fa în aşa fel  încât fiecare
acţiune să fie determinată de un motiv bun.

Urmează-ţi  intuiţia  şi  pregăteşte-te  pentru
binecuvântările  pe  care  le-ai  cerut,  indiferent  de
aparenţele  potrivnice.  Adevărata  rugăciune  înseamnă
pregătire. De exemplu, o doamnă îşi dorea un radio; a
pregătit un loc special pentru el, într-un colţ, ştergând
mereu praful. Dacă nu reuşeşti materializarea, asta se
întâmplă  deoarece  nu  ai  şters  praful.  Exploratorul  şi
aventurierul interior te vor scoate la liman. Şinele tău
Divin,  supraconştientul,  nu  ştie  ce  înseamnă
înfrângerea  sau  eşecul.  Cu  credinţă  nestrămutată,
obstacolele  sunt  îndepărtate  din  subconştientul  tău  -
prin urmare, ele dispar şi din exterior.



Leii  din  calea  ta  nu  vor  mai  avea  putere  să  te
rănească, atunci  când 1 te adresezi Puterii  Universale
pentru a fi protejat şi când le trimiţi bunăvoinţă. Nu poţi
primi ceea ce nu te poţi  vedea primind, întrucât totul
vine prin tine, nu către tine. Un sportiv îmi spunea cum
lucra  la  săritura  sa  în  lungime;  stătea  la  punctul  de
pornire, vizualizându-şi victoria. Un om ce are conştiinţa
succesului este un om care nu crede că e un ratat, nici
măcar atunci când dă greş. Viziunea lui despre succes
este puternică - nu e clintit de condiţiile potrivnice.

Menţine-te motivat. Activează credinţa.
Spune afirmaţia:
Sunt deschis total către propria mea bunăstare.
Nu ratez niciodată vreo stratagemă.
I-am auzit deseori pe oameni spunând că anumite

lucruri nu sunt bune pentru sănătate, dar nu i-am auzit
niciodată  spunând  că  anumite  lucruri  nu  sunt  bune
pentru bogăţie. Scaunele rupte, mizeria, dezordinea etc.
nu sunt bune pentru bogăţie, deoarece ne menţin într-o
vibraţie scăzută. Un bărbat mi-a spus că şi-a pus viaţa
în  ordine,  aranjându-şi  biroul.  Şi-a  aruncat  vechile
scrisori  şi  sugativele  folosite,  bucăţile  de  sfoară,  şi-a
aranjat în sertare hârtiile importante, pe care dorea să le
păstreze.  Condiţiile  exterioare  s-au  schimbat.  O  nouă
lume, plină de ordine şi  prosperitate,  i  s-a deschis  în
faţă.

Pe  măsură  ce  îţi  transformi  conştiinţa,  toate
situaţiile care au legătură cu tine se schimbă şi ele. Nu
neglija ziua lucrurilor  mici,  deoarece micile  începuturi
au sfârşituri măreţe.

„După credinţa voastră fie vouă“.
MATEI 9, 29





Lecţia a opta - NU LĂSA CA DORINŢA INIMII SĂ
DEVINĂ BOALA INIMII

„Fiecare test reprezintă un proces de purificare”.

Mulţi oameni nu primesc lucrurile pe I l care şi le
doresc din inimă, deoarece şi le doresc mult prea intens.
Ei tânjesc după ele, în loc să simtă că le-au şi primit
deja. Dacă ai crede că ţi s-a răspuns, înainte chiar de a
întreba, atunci te-ai elibera de îngrijorare şi anxietate şi
ai trăi fericit în prezent. Când poţi fi fericit, cu sau fără
lucrurile  pe care ţi  le  doreşti  din toată  inima, ele vor
apărea brusc, deoarece vasul tău va veni pe o mare de
„indiferenţă”4. Fii fericit şi ceva se va petrece. Simte-te
bogat, iar bogăţia se va materializa şi în exterior.

Toată suferinţa este un ceas spiritual cu alarmă. Ai
fost  adormit  în  legătură  cu  ceva.  Poate  că  ai  fost
nedrept,  neiertător,  nerecunoscător,  critic  sau
intolerant.  Poate  că  ţi-a  fost  teamă  să  urmezi  o
îndrumare  intuitivă.  Pe  neaşteptate,  uzinele  karmice
încep să funcţioneze, întrucât „calea păcătosului e grea”.

De  exemplu,  ai  condamnat  pe  cineva,  iar  acum
cineva te condamnă pe tine. Ai fost nedrept; cineva este
acum  nedrept  cu  tine.  Ai  fost  intolerant;  cineva  este
acum intolerant cu tine etc. Acum te-ai trezit şi, în loc
să  dai  vina  pe  oameni  sau  pe  împrejurări  pentru
nefericirea ta, priveşti înapoi, ca să vezi de ce ai atras
acea situaţie. Cineva pe care nu-l placi te răneşte, dar tu
i-ai  oferit  acelei  persoane  puterea  de  a-ţi  face  rău,
întrucât ţi-ai ţinut în frâu iubirea şi bunăvoinţa. Săgeţile
tale otrăvite te-au ajuns din urmă. Acum invocă legea
iertării şi afirmă:

Invoc legea iertării. Mă eliberez de greşeli.
Mă aflu sub graţie, nu sub legea karmică.



Iart-o pe persoana sau persoanele care te-au rănit,
trimiţându-le iubire şi bunăvoinţă, spunând: „O iert / Ii
iert”.  Apoi,  ca  un  caleidoscop,  întreaga  situaţie  se
schimbă, întrucât iubirea este cea care împlineşte legea.
Duşmanii tăi aparenţi sunt transformaţi în prieteni şi,
conştient  sau inconştient,  îi  servesc  Planului  Divin al
vieţii tale.

Înveţi  toleranţa  prin  suferinţă.  Dacă  experienţele
tale nefericite te fac înverşunat şi plin de resentimente,
vei atrage mai multe experienţe de acest fel.  Învaţă la
maxim din lecţiile tale karmice, astfel încât experienţele
să nu se mai repete. Frica de lege reprezintă începutul
înţelepciunii.

Într-o zi, eram la raionul de jucării al unui magazin
aglomerat; un băieţel stătea în faţa unui urs uriaş, care
îşi mişca în sus şi-n jos capul, arătând destul de fioros.
O străină se aplecă şi-l întrebă: „Micuţule, nu ţi-e frică
de ursul ăsta mare?” Băiatul i-a răspuns: „Nu, doamnă,
urşii nu-i muşcă pe băieţeii buni”. Era foarte conştient
şi neînfricat.

Ca să ţi se împlinească dorinţele inimii, este necesar
să  fie  ştearsă  întreaga  karmă,  precum  şi  toată
neliniştea, nerăbdarea şi frica. Ni se spune să aşteptăm
în  faţa  legii  cu  răbdare.  Răbdarea  înseamnă
nonrezistenţă. Practică nonrezistenţa cu privire la lege,
iar acest lucru va duce la îndeplinirea dorinţei tale.

Am auzit pe cineva spunând: „Bunul Dumnezeu are
răbdare. El este singurul pe care nu-L poţi grăbi”. Mi-a
sunat  ca  un  mesaj  direct,  întrucât  devenisem
nerăbdătoare şi încercam să forţez materializarea a ceva.
Dintr-o  dată,  am  avut  o  revelaţie:  cu  cât  eram  mai
răbdătoare (nonrezistentă), cu atât mai repede putea să
lucreze Universul. Curând s-a materializat şi ceea ce-mi
doream  eu,  venind  pe  o  mare  calmă.  Oamenii  se



îndepărtează  adesea  de  materializarea  binelui,
schimbând  macazul.  Fericit  este  cel  ce  crede  că
Inteligenţa Infinită cunoaşte calea către împlinire.

De exemplu, o femeie avea o afacere pe care dorea
să  o  dezvolte.  A  încercat  toate  căile  la  care  se  putea
gândi,  dar  nimeni  nu  era  suficient  de  interesat  să  o
ajute. A renunţat la rezistenţă şi a lăsat totul în mâinile
Universului, spunând: „Voi lăsa Universul să se ocupe
de  acest  lucru.  Mă las  în  voia  lui”.  Vizitând un oraş
îndepărtat,  aparent  din  întâmplare,  ea  a  întâlnit  o
femeie,  care  a  întrebat-o  dacă  poate  să  o  ajute  cu
afacerea ei. Universul este etern, demn de încredere şi
neschimbător, însă trebuie să i se ofere întâietate.

Voinţa individuală te va menţine în afara propriului
tău  regat.  De  exemplu,  a  venit  la  mine  o  prietenă,
spunând că va fi obligată să vândă o bijuterie, pentru a
avea bani lichizi. Nu dorea să o vândă şi regreta că era
nevoită să o facă. I-am spus: „Acest obiect nu este al
tău,  ci  al  Spiritului  Divin.  II  vom pune sub altar,  iar
dacă  este  voinţa  Spiritului,  îl  vei  vinde;  dacă  nu,  vei
primi banii într-un alt mod. Câteva zile mai târziu, mi-a
telefonat  şi  mi-a  spus:  „Nu  a  mai  trebuit  să  vând
obiectul! Am primit un cec neaşteptat, care mi-a oferit
banii  de  care  aveam  nevoie”.  Ea  aplicase  această
minunată lege a renunţării  -  a te pune în mâinile  lui
Dumnezeu -, care este destul de greu de înţeles de către
mulţi oameni.

Împlinirea dorinţei  inimii poate fi  atinsă doar prin
nonrezistenţă. De exemplu, una dintre elevele mele mi-a
spus că bărbatul  la  care  ţinea era crud şi  indiferent.
Aştepta  să  petreacă  Anul  Nou  împreună,  însă  el  a
anunţat-o  că  avea  un  alt  aranjament  pentru  acea
noapte. Ea vărsa lacrimi de mânie şi ciudă. I-am spus:
„Eşti  complet  demagnetizată  şi,  în  felul  acesta,



îndepărtezi de la tine ceea ce îţi este benefic. Când îl mai
vezi,  nu  mai  fi  mânioasă  şi  plină  de  reproşuri.
Binecuvântează-l şi spune-i că îi doreşti să aibă o seară
minunată”. Spre surprinderea ei, a fost capabilă să facă
asta,  iar  el  nu  a  putut  înţelege  schimbarea  ei  de
atitudine. Ziua următoare a sunat-o şi a întrebat-o dacă
poate  petrece  Anul  Nou  împreună  cu  ea.  Nu  a  mai
menţionat nimic despre planurile lui anterioare.

La una dintre întâlnirile mele de la Unity Society,
am oferit următorul tratament pentru dizolvarea întregii
mânii şi indignări:

Lumina Inteligenţei Infinite curge prin conştiinţa ta,
dizolvând şi împrăştiind toată mânia şi indignarea. Eşti
în pace cu tine însuţi şi cu lumea întreagă.





După întâlnire, o femeie mi-a spus că i se părea că
este  învăluită  într-o  lumină aprinsă,  care  i-a  măturat
din  conştiinţă  toată  discordia  interioară,  pentru
totdeauna. Ea a spus: „Când vorbeai, am realizat că, din
cauza mâniei, am pierdut tot ce aveam mai de preţ; dar
acum simt că nu mai pot fi mânioasă. A fost cea mai
minunată experienţă”.

Mulţi  oameni  cred  că  e  suficient  dacă  îşi  pot
controla dispoziţia şi nu arată mânie. Nu e chiar aşa.
Vibraţia se emană în acelaşi mod. Atâta vreme cât poţi fi
zdruncinat  în  interior,  va  exista  discordie  în  viaţa  ta.
Trebuie să te cureţi, pentru a te elibera de mânie şi de
efectele sale. Nu lăsa aparenţele să-ţi zdruncine corabia.
Am avut un pacient care mi-a spus odată: „Ar fi trebuit
să  fiu  furios,  dar  nu  am  fost.  Ar  fi  trebuit  să  fiu
înfricoşat, dar nu am fost”. Aceasta înseamnă evoluţie
spirituală.

În  subconştientul  tău  se  găsesc  idei  şi  credinţe
negative,  imprimate  acolo  în  urma  numeroaselor
experienţe de viaţă. Prin urmare, subconştientul trebuie
curăţat,  reînnoit  cu  ideile  perfecte  ale
supraconştientului - Sinelui tău Divin. Ţelul este iubire
şi bunăvoinţă pentru toţi. Am cunoscut un bărbat care
spunea: „Bineînţeles că iubesc pe toată lumea, dar sunt
o grămadă de oameni pe care nu-i plac”. I-am răspuns:
„Nu,  încă  mai  ai  în  conştiinţă  nişte  urme  de  voinţă
dăunătoare; trebuie să fii trimis înapoi la curăţătorie”.
Fiecare test reprezintă un proces de purificare. Când nu
vom mai fi afectaţi de ele, nu le vom mai atrage.





Am o prietenă care  spune  că,  ori  de  câte  ori  are
nevoie de bani, merge cu taxiul, pentru că asta o face să
se simtă bogată. Într-o zi ploioasă şi noroioasă, a avut o
îndrumare clară să ia un taxi. Iată ce mi-a povestit: „M-
am tocmit  cu bogatul  meu Tată Ceresc şi  i-am spus:
«Doamne, mai degrabă aş economisi banii şi aş merge
cu metroul».  Deci,  am făcut  cum am vrut  şi  am luat
metroul,  dar  când  am  ajuns  acasă,  am  constatat  că
pierdusem banii  de  taxi”.  Cel  mai  costisitor  lucru  pe



care-l poţi face este să încâlci o presimţire. Dacă banii
nu sunt folosiţi pentru scopurile corecte, se vor pierde în
moduri neinteresante şi nefericite.

În momentul în care ai făcut cererea, Spiritul Infinit
cunoaşte modul în care ea poate fi dusă la îndeplinire.
Doar  îndoiala,  frica  şi  discuţiile  în  contradictoriu  ţin
departe de tine ceea ce îţi este benefic. Trăieşte complet
în minunatul acum, cu aşteptare plină de bucurie, ştiind
că Dumnezeu este modul, timpul şi locul - Cum, Când şi
Unde.

Trebuie  să-i  răspunzi  fiecărui  gând  negativ  cu
autoritate. Dacă le întreţii sau le acorzi atenţie, „armata
de  extratereştri”  îşi  va  aşeza  bazele  în  conştiinţa  ta.
Îndoielile,  fricile  şi  resentimentele  se  vor  stabili,  cu
intenţia de a rămâne, aducând o „recolta” de ghinioane.
O bună afirmaţie în acest sens este: 

Întrucât  sunt  unu  cu  Spiritul  Atotputernic,  sunt
una cu ceea ce îmi este benefic, deoarece Spiritul e ceea
îmi este benefic, în acţiune imediată.

Binecuvântarea ta există deja, aşteptând să crezi că
e posibil să o obţii. Îngrijorarea şi frica o vor îndepărta
de tine.

Uneori,  materializarea unui  lucru se  poate  realiza
prin intermediul  unei  situaţii  mai  grele.  O elevă  mi-a
spus, odată, că dorea ca o anumită afacere de-a sa să
aibă  succes.  Se  chinuia  şi  se  agita  ca  să  reuşească.
Apoi, în viaţa ei a apărut altceva care să o îngrijoreze,
îndepărtându-i  total  gândurile  de  la  afacere.  Pe
neaşteptate,  a  primit  un  mesaj  telefonic  în  care  era
anunţată că afacerea îi fusese aprobată - mesaj urmat
de un cec consistent. Îşi mutase gândurile de îngrijorare
suficient de mult timp pentru ca afacerea să poată reuşi.

Când ţi-ai pus pe fugă îngrijorările, nu va mai exista
nimic care să interfereze cu materializarea imediată a



fiecărui  dar  bun şi  perfect,  întrucât  dorinţa  inimii  nu
mai e boala inimii.

„Domnul  este  Păstorul  meu:  nu  voi  duce  lipsă  de
nimic”.
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Lecţia a noua - INTELIGENŢA INFINITĂ, MARELE
MAGICIAN

„Atunci când realizezi că timpul şi spaţiu sunt doar o
iluzie, trăieşti suspendat în momentul prezent, iar timpul
nu te mai poate atinge”.

Cuvintele magic şi miracol provin din acelaşi cuvânt
de bază. E bine să mergi, din când în când, să vezi un
magician,  pentru  a  înţelege  cum  lucrurile  apar  pe
neaşteptate, aparent de nicăieri. Bineînţeles că, în cazul
magicianului, totul e un truc. Din pălăria sa apar iepuri
şi raţe; din mânecă, un borcan cu peştişori aurii.

Acum trebuie să înţelegem că,  în ceea ce priveşte
Inteligenţa  Infinită,  ceea  ce  este  aparent  imposibil  se
poate  îndeplini.  Puterea  Universală,  Marele  Magician,
schimbă un blestem într-o binecuvântare, disperarea în
bucurie, lipsa în plenitudine, boala în sănătate etc. Nu
există nicio limită a lucrurilor bune pe care Dumnezeu
le-a  pregătit  oamenilor.  Doar  îndoiala  sau  necredinţa
blochează Puterea din fiecare dintre noi.

Totuşi,  credinţa  reaprinde  Puterea,  astfel  că  e
necesar  să  facem  tot  ce  putem  pentru  a  dezvolta
credinţa în acea Putere. Uneori, o afirmaţie nouă sau o
idee nouă îţi vor oferi, dintr-o dată, înţelegerea - adică
materializarea.

La  unul  dintre  cursurile  mele,  am  explicat  că  e
necesar  să  „devii  ca  un copilaş”  pentru a  exemplifica
acest concept şi pentru a aduce în prim-plan, elementul
ludic.  Apoi  am spus:  „Haideţi  să ne  uităm la  Puterea
Universală  ca  la  Marele  Magician  şi  să  scoatem  din
pălăria sa tot ce dorim sau tot ce ne trebuie”. Această
perspectivă  elimină  toate  întrebările  referitoare  la
modalitatea de obţinere. II vedem, pur şi simplu, pe Cel



care  Oferă  Darul.  Darul  unui  om  era  în  afacerile
imobiliare; la câteva zile după aceea, compania lui i-a
cerut  să  găsească  o  clădire  de  şapte  etaje,  într-un
anumit  cartier,  pentru  un  client.  Părea  imposibil  să
găsească exact ceea ce dorea şi s-a descurajat. Apoi s-a
gândit la pălăria Marelui Magician. A închis ochii  şi a
spus: „Scot acum, din pălăria Marelui Magician, clădirea
cu  şapte  etaje  potrivită,  în  locaţia  potrivită”.  Foarte
curând,  a  găsit  clădirea  care  corespundea  din  toate
punctele de vedere.

Fii  total  deschis  către ceea ce e bine pentru tine,
permiţându-i fiecărui eveniment al zilei să te înveţe ceva.
De  exemplu,  mi-am  dus  ceasul  la  bijutier,  pentru
reparaţie; l-am luat înapoi după o lună, dar rămânea în
urmă cu 10 minute pe zi. M-am simţit iritată. Când l-am
pus la mână, mi-a căzut pe podea. În acel moment, am
exclamat cu umilinţă şi  non-rezistenţă: „Botez această
situaţie cu numele de «Succes»!” (vedeţi capitolul  Legea
No inexistenţei, din cartea Jocul Vieţii şi cum să-l joci.) L-
am ridicat şi încă mai ticăia; prin urmare, l-am pus din
nou la mână şi am ieşit. Ziua următoare ticăia destul de
normal şi, spre surprinderea mea, arăta perfect timpul.
Căzând, s-a reglat de la sine. Aşa că,  dacă aveţi  vreo
cădere de orice fel, să ştiţi că sunteţi reglaţi şi că veţi ieşi
din  acea  situaţie  mult  îmbunătăţiţi.  Persoana  care
opune  rezistenţă  şi  se  enervează  va  fi  reglată  de  mai
multe ori.

Resursele  tale  sunt  întotdeauna  cu  tine,  fiind
pregătite cu mult timp înainte, lată o afirmaţie bună:

Arată-mi Depozitul Marelui Magician.
Acum folosesc binoclul spiritului.
Prefă-te că ai binoclul spiritului, care aduce aproape

binecuvântările  îndepărtate.  Cu  acest  binoclu,  vezi
avalanşe de cecuri, bancnote şi monede. Vezi sănătate,



bucurie, succes etc. Nu vizualiza. Lasă ideile Divine să-ţi
scânteieze în mintea conştientă. Eşti acum conectat cu
resursele  tale  invizibile,  care  se  materializează  în
exterior, prin conştiinţa de a fi primit deja. Îngrijorarea,
îndoiala şi frica înceţoşează binoclul spiritual. El trebuie
curăţat  în  mod  continuu,  cu  inspiraţie  proaspătă  şi
credinţă. Poate că încrederea unui prieten în tine îţi va
oferi şi ţie încredere în tine.

Există  întotdeauna  un  mod  de  a  te  reîncărca
precum o baterie şi, pe neaşteptate, Planul Divin se va
desfăşura chiar la picioarele tale, întrucât pământul pe
care te afli este gata de recoltă.

Toată nefericirea provine din neputinţa de a vedea
limpede ceea ce este benefic pentru tine. Aşa că, atunci
când eşti asaltat de îndoieli  şi temeri, fa imediat ceva
pentru a-ţi arăta credinţa.

O  femeie  a  venit  la  mine  să-mi  ceară  să  spun
cuvântul pentru ca ea să obţină casa perfectă. Locuia
într-o cămăruţă, la un hotel. Era descurajată, aşa că i-
am  spus  să  „sape  un  şanţ”  (vezi  capitolul  Legea
Prosperităţii din Jocul vieţii şi cum să-l joci) pentru a face
ceva prin care să-şi arate credinţa. Într-o zi, s-a întors
cu un pachet voluminos. Mi-a spus: „Binecuvântează-l!”
Am  întrebat-o:  „Ce  este?”  A  răspuns:  „Un  cuţit  de
sculptat. E ceva de care nu am nevoie la hotel”. Astfel că
pregătirea - credinţa ei activă - i-a deschis calea către
casa ei divin construită.

Viaţa este o arenă în care dovedeşti că ai încredere
în  Inteligenţa  Infinită,  pentru  a  te  apăra,  elibera  şi
pentru a-ţi furniza, direct şi continuu, tot ce este bun.
Dacă spui  că  vei  face  un lucru şi  apoi  nu-ţi  respecţi
promisiunea,  ea  va  fi  îndeplinită  pentru tine,  în  mod
violent, atunci când te aştepţi mai puţin. De exemplu, la
una dintre rochii aveam o curea cu panglici lungi, ce se



terminau în ciucuri. M-am gândit că ciucurii erau prea
lungi şi mi-am tot spus că „trebuie să-i scurtez”. Nu m-
am mai gândit la asta şi, într-o zi, când urcam într-un
autobuz, am simţit o smucitură şi ceva s-a rupt. M-am
uitat în jos şi ciucurii se rupseseră exact la lungimea la
care intenţionasem să-i scurtez cândva. Aceasta a fost o
experienţă lipsită de importanţă, dar m-a învăţat să nu
spun că vreau să fac un lucru şi apoi să nu-l fac. Nu
desconsidera etapa lucrurilor mici.

O  femeie  mi-a  spus  următoarea  poveste,
demonstrându-mi încă o dată cât este de adevărată. Era
la început de primăvară. Voia nişte flori  de măr şi  se
suise  în  maşină  ca  să  meargă  la  cel  mai  apropiat
fermier. Toţi cei pe care i-a vizitat i-au spus că era prea
devreme  pentru  ca  merii  să  înflorească.  Fără  a  se
descuraja,  a  mai  făcut  o  încercare.  S-a  dus  la
următoarea fermă şi  a primit  acelaşi  răspuns.  Privind
către  livadă,  a  exclamat:  „Uitaţi,  unul  dintre  meri  a
înflorit!” Fermierul i-a răspuns: „Florile au apărut după
ce aţi sosit aici”. Ai încredere în Dumnezeu şi ceea ce
pare imposibil se va îndeplini.

Cunosc un bărbat care la 60 de ani era falit, iar la
76 de ani câştiga 30.000 $ anual. El spunea că succesul
a apărut după ce a încetat să se mai îngrijoreze, adică
după ce dăduse faliment. Noile sale vapoare de succes
sosiseră pe o mare fără griji.

Timpul se înregistrează în corpul şi în afacerile tale
atâta  vreme  cât  crezi  în  el.  Atunci  când  realizezi  că
timpul şi spaţiul sunt doar o iluzie, trăieşti suspendat în
momentul prezent, iar timpul nu te mai poate atinge.

Aceasta este conştiinţa celor ce au devenit „maeştri
înălţaţi”.  Iisus  Hristos  a  spus:  „În  lumea
[tridimensională] veţi avea necazuri, dar îndrăzniţi, căci
Eu  am  cucerit  lumea”.  El  cucerise  lu-  mea-gând  a



lipsurilor,  a  limitării  şi  a  morţii  înseşi,  Înălţându-Se.
Iisus  a  binecuvântat  pâinile  şi  peştii,  înmulţindu-le
imediat. Asta s-a întâmplat datorită convingerii Sale de
nezdruncinat că Inteligenţa Infinită interioară realizase
acea lucrare. I-a învăţat acest lucru şi pe discipolii Săi,
precum şi pe ceilalţi oameni. Nu a pretins că El este mai
presus  decât  alţii.  După  2000  de  ani,  înţelegem
simplitatea uimitoare a învăţăturilor Sale.

Am afirmat deseori că majoritatea oamenilor caută
prea aproape modalităţile  de materializare a lucrurilor
pe care şi le doresc, încercând să forţeze un mijloc sau
să speculeze rezultatul fiecărei mişcări. Sunt trei reguli
simple,  pentru  a  învăţa  fiecare  truc  din  Jocul  Vieţii:
spune cuvântul,  urmează-ţi  presimţirile  şi  sapă-ţi
şanţurile.  Atunci  vei  fi  ocupat  să  trăieşti  în  acest
minunat  acum şi  nu  vei  mai  avea  timp  să  limitezi
Universul, căutând mijloace de materializare.

La unul dintre cursurile mele, am adus în discuţie
un vechi proverb: „Oala care e supravegheată, nu fierbe
niciodată.4” Una dintre elevele mele a spus: „Ar trebui să
avem un ceainic, pe care nu trebuie să stăm cu ochii.
Când  fierbe,  te  anunţă  prin  ţiuit”.  La  fel  este  şi  cu
materializarea dorinţelor  tale:  vei  fi  anunţat  prin ţiuit
atunci când vor fi gata şi când tu vei fi pregătit pentru
ele.  Mulţi  oameni  cer  situaţii  pentru  care  nu  sunt
suficient de puternici să le facă faţă. Trebuie să te ridici
la  înălţimea  cererilor  tale.  Dorinţa  inimii  tale  este
coaptă, dar tu eşti încă verde.

Am  cunoscut  femei  pline  de  îndoieli,  frici  şi
suspiciuni,  care  cereau  să  găsească  iubirea  şi  relaţia
perfectă. Aceasta apărea în viaţa lor pentru scurt timp,
după  care  totul  se  sfârşea,  în  mod  tragic,  întrucât
vechile  frici  şi  suspiciuni  erau  mai  puternice  decât
iubirea şi  credinţa.  Binele trebuie construit  pe stânca



încrederii şi a lipsei fricii. Idealurile vor fi transpuse în
realitate  atunci  când sunt  menţinute  tară şovăială.  E
inutil să spunem că avem credinţă, iar apoi să acţionăm
demonstrând  contrariul.  Acţiunea  se  imprimă  în
subconştient, iar dacă fugi de o situaţie, ea va fugi după
tine. Singurul mod în care poţi neutraliza frica este să
mergi direct spre lucrul de care ţi-e teamă.



Plângerea de milă este unul dintre păcatele cele mai
periculoase. „Bietul de mine” este cea mai rea afirmaţie
pe  care  o  poţi  face,  întrucât  te  deconectează  de  la



Puterea interioară şi,  astfel,  vei  avea din ce în ce mai
multe motive pentru a-ţi plânge de milă. De exemplu, o
femeie a venit la mine, spunând că se simte neglijată şi
lăsată în afara tuturor lucrurilor bune în viaţă. T-am dat
afirmaţia:  Nimic nu e prea bun pentru mine! A repetat-o
de sute de ori şi, pe neaşteptate, situaţia sa a început să
se schimbe. Prieteni binevoitori şi influenţi au intrat în
viaţa sa, noi oportunităţi pentru succes şi prosperitate i
s-au deschis.  Mai  târziu  şi-a  împlinit  dorinţa  inimii  -
aceea de a merge în străinătate şi de a studia muzica.
Bruce Barton spunea: „E un mare pericol în a-ţi plânge
de  milă”.  Întoarce-te  la  Inteligenţa  Infinită,  Marele
Magician, întrucât „voi face o cale chiar şi în sălbăticie şi
râuri în deşert”.

„Asemăna-se-va  bărbatului  înţelept,  care  a  clădit
casa lui pe stâncă”.
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Lecţia a zecea - TOT CEEA CE ÎŞI POATE PERMITE A
PATRA DIMENSIUNE ESTE AL TĂU

„Vei obţine rezultate magice atunci când îi vei oferi,
cu adevărat, întâietatea acestei Inteligenţe Supreme”.

Lumea  cvadridimensională  este  una  a  ideilor
perfecte.  Pe  măsură  ce  aceste  idei  sunt  fixate  în
conştiinţă,  ele  trebuie  să  radieze  în  exterior,  întrucât
lumea  este  construită  din  gânduri  cristalizate.  Mulţi
oameni au cristalizat situaţiile greşite întrucât au servit
frica, în locul credinţei. E nevoie de o extindere serioasă
a imaginaţiei pentru a crede că viaţa poate fi creată în
mod  perfect,  fără  niciun  fel  de  experienţe  nefericite.
Apoi,  atunci  când  crezi,  e  nevoie  de  un  uriaş  efort
pentru a continua să crezi, chiar şi atunci când toate
aparenţele exterioare îţi sunt potrivnice.

„Nu judeca după aparenţe”.  Toate  miracolele  sunt
întemeiate  pe  această  idee.  Putem schimba condiţiile,
refuzând să dăm crezare aparenţelor (sau nelăsându-ne
deranjaţi  de  ele).  I-am spus  unei  femei  aflate  într-un
mare necaz: „Niciuna dintre aceste aparenţe nu te poate
înşela”.  Această idee i  s-a impregnat în conştiinţă,  iar
Planul Divin pentru ceea ce îi era ei benefic a câştigat.
Nu mai putem avea credinţa unui om simplu; trebuie să
căpătăm o înţelegere a credinţei.

Putem  controla  situaţiile  prin  cunoaşterea  legii
spirituale.  Discutând cu o elevă ce se confrunta cu o
problemă financiară, i-am spus: „Stai deoparte şi lasă-L
pe Dumnezeu să rezolve”. Ea mi-a răspuns: „E tot ce pot
face”;  şi,  curând,  i  s-a  deschis  o  nouă  cale  pentru a
primi ceea ce avea nevoie. Da, asta e tot ce poţi face:
lasă-L pe Dumnezeu să se ocupe.



După tot ce citeşti şi studiezi din metafizică şi din
filosofiile antice etc., descoperi că ele te învaţă un singur
lucru:  să  laşi  totul  în  grija  lui  Dumnezeu.  Filosofia
orientală spune: „Lasă-l pe luptătorul interior să ducă
lupta”. Această idee apare întotdeauna în toate scrierile
sacre.  Indienii  nord-americani  cred  că  Marele  Spirit
reprezintă sursa puterii lor. O femeie care i-a vizitat pe
aceşti  amerindieni  mi-a  spus că l-a  intervievat  pe  un
bărbat care alergase întreaga zi, purtând un mesaj. Ea l-
a  întrebat  dacă  nu  se  simţea  obosit,  iar  acesta  i-a
răspuns: „Nu sunt obosit; Marele Spirit aleargă în mine”.
A  avea  încredere  în  Dumnezeu  trebuie  să  devină  un
obicei; şi, deseori, e nevoie de mult timp pentru a forma
acest obicei.

M-am simţit inspirată, atunci când am citit într-un
ziar  despre  Omaha,  celebrul  cal  de  curse.  Articolul
spunea: „Omaha a alergat o milă, înainte de a începe să
galopeze“. La una dintre întâlnirile mele, am spus: „Sunt
foarte  mulţi  Omaha  în  această  încăpere.  Încă  nu  aţi
ajuns la galopul spiritual, dar vă văd pe toţi câştigând
cursa,  într-o  clipită”.  Deseori,  nemulţumirea  te
împiedică să galopezi. Eşti nemulţumit de tine însuţi şi
de situaţia ta. Ai vrea să fii în altă parte. Ce minunat ar
fi  să fii  un star  frumos de cinema sau moştenitoarea
unei averi de milioane. Într-una dintre călătoriile mele la
Londra, am văzut, într-o reclamă, titlul minunat al unui
cântec, numit: „îmi place la nebunie că sunt eu însumi”.

Primul pas către succes constă în a fi mulţumit de
cine eşti şi a şti că te afli în locul perfect şi că te extinzi
către Planul Divin al vieţii tale. În Planul Divin, fiecare
dorinţă îndreptăţită a inimii tale îţi este îndeplinită. Tu
eşti persoana la conducere în scenariul vieţii tale. În cea
de-a patra dimensiune, niciodată nu stai pe scaunul din
spate. Planul Divin se desfăşoară prin urmarea intuiţiei.



Claude Bragdon spunea: „A trăi intuitiv înseamnă a
trăi  cvadridimensional”.  Calea  magică  te  scoate  din
robie,  ducându-te  în  tărâmul  făgăduinţei.  Este  calea
destinului, acolo unde eşecurile îţi sunt transformate în
succese,  iar  handicapurile  se  dovedesc  modalităţi  de
progres.

Am auzit la radio următoarea poveste, care ne oferă
un minunat exemplu. Un bărbat care nu ştia să scrie
sau să citească a încercat  să obţină slujba de om de
serviciu, într-o şcoală publică. A fost refuzat pentru că
nu avea studii, aşa că un prieten l-a angajat ca să vândă
ţigări. A avut un succes răsunător, vânzând un număr
mare  de  ţigări  şi,  cu  ajutorul  prietenului  său,  care  îi
completa  formularele  la  bancă,  a  depus  banii  într-un
cont. După mai mulţi ani, a ajuns Ia suma de 30.000 $
şi  s-a  hotărât  să  scoată  o  parte  din  ei.  Casierul  l-a
întrebat: „Scrieţi un cec pentru suma pe care doriţi să o
scoateţi?”  Omul  a  răspuns:  „Nu ştiu  să  scriu  sau să
citesc”. Casierul, uimit, a exclamat: „Doamne... omule,
ai  strâns 30.000 $ fără niciun fel  de educaţie!  Iţi  dai
seama unde ai  fi  ajuns dacă ai  fi  ştiut  să scrii  şi  să
citeşti?” Omul i-a spus atunci: „Da. Aş fi fost portar la
Şcoala Publică nr. 1”.

În Londra, în Hyde Park Corner, oamenilor li de dă
voie să-şi instaleze podiumuri, să adune public şi să-şi
expună  punctele  de  vedere  asupra  oricărui  subiect  -
religios, politic sau personal - spunând tot ce vor ei, cu
privire la familia  regală etc.  Guvernul  crede că este o
bună  modalitate  de  a  le  permite  să  se  elibereze  de
acumulări. Trecând pe acolo, m-am oprit să-l ascult pe
un sărman deznădăjduit, care striga din toţi plămânii:
„Nu  există  Dumnezeu  şi  pot  să  o  dovedesc!”  M-am
gândit: „Nu L-ai cunoscut niciodată pe Dumnezeu; altfel,
nu ai  fi  în situaţia asta”.  Dacă aş fi  avut la mine un



exemplar din Jocul Vieţii şi cum să-l joci, cu siguranţă că
i l-aş fi oferit, împreună cu binecuvântările mele.

Dovedim existenţa lui Dumnezeu arătând credinţă
activă, ceea ce îndepărtează toate aparenţele contrarii.
Nimic nu este omis în cea de-a patra dimensiune.

Am fost deseori întrebată: „Dacă Inteligenţa Infinită
ne satisface toate nevoile, de ce e necesar să ne rugăm
pentru  ceva?”  Am  răspuns:  „Deoarece  aceasta  este
legea”. Omul trebuie să facă prima mişcare. Trebuie să
apeşi pe buton pentru a aprinde lumina electrică. Mulţi
oameni nu fac niciodată cereri importante către Rezerva
Universală. Ei cred că cer prea mult. O femeie a venit la
mine şi m-a întrebat: „E greşit oare să ceri ceea ce îţi
doreşti cu adevărat sau trebuie să ceri doar ceea ce îţi
este necesar?” Am întrebat-o: „Ce anume îţi doreşti cu
adevărat?” Ea a spus: „Iubire şi frumuseţe”. Atunci i-am
răspuns:  „Dacă  le  doreşti,  înseamnă  că  îţi  sunt
necesare”.

Când vom avea convingerea că există o Unică Putere
în  Univers,  toate  aparenţele  răului  vor  dispărea  din
lume. Necazurile apar din credinţa în dualitate - în bine
şi rău. Pentru a obţine o materializare, trebuie să ştim
că Inteligenţa Infinită este singura putere. Răul provine
din „imaginaţia deşartă a omului”.

Eram la restaurant, cu o prietenă care şi-a vărsat
ceva pe rochie. Era sigură ca va rămâne o pată, dar eu i-
am spus: „Hai să o tratăm cu:  Răul nu este real şi nu
lasă nicio pată “ Şi nu a rămas nici cea mai mică urmă
de pată pe rochie, încât nici nu puteai spune că acolo s-
a vărsat vreodată ceva. În dimensiunea a patra, răul nu
a fost  niciodată  consemnat.  Doar  în  mintea  sa,  omul
experimentează pierderea, lipsa, eşecul, boala, tristeţea
etc.



Deseori, oamenii trec prin viaţă având resentimente
şi simţind antipatie la adresa unei persoane; astfel,  ei
păstrează  întreaga  situaţie  vie  şi  nocivă  în  mintea,
trupul şi activităţile lor. A venit la mine o femeie extrem
de indignată pe nepoata sa. Nu ştiu ce făcuse nepoata,
dar o iritase mult. Femeia mi-a spus: „Iar acum nu mă
pot gândi decât la cât de prost curăţă ea argintăria/4

Părea o problemă banală, dar o afecta, dându-i dureri
reumatice,  l-am  spus  atunci:  „Trimite-i  iubire  şi
bunăvoinţă  şi  nu-i  mai  da  niciun  sfat.  Lasă
înţelepciunea Infinită să o ilumineze şi  să o îndrume.
Spre marea sa surprindere, nepoata a început să cureţe
argintăria mai bine şi s-a transformat în multe feluri.

Vei obţine rezultate miraculoase, atunci când îi vei
oferi cu adevărat întâietate acestei Inteligenţe Supreme.

Acest  val  s-a  întors  şi  va  rămâne,  întrucât
Dumnezeu are întâietate.

Am  spus  această  afirmaţie  la  o  adunare  în
California. După întâlnire, un bărbat din public a venit
la mine şi  mi-a spus. „Este o afirmaţie minunată.  Eu
sunt inginer şi ştiu ce înseamnă să ai întâietate”.

Dorinţa  reprezintă  o  putere  uriaşă  şi  trebuie
direcţionată  corespunzător.  Este  posibil  să  îţi  doreşti
lucruri  şi  situaţii  greşite;  aşadar,  pentru  a-i  oferi
Inteligenţei  Supreme  întâietate  în  faţa  ta,  trebuie  să
spui:

Eu doresc  numai  ceea ce  doreşte  Dumnezeu prin
mine.

Dorinţa greşită se va evapora şi  va fi  înlocuită cu
aspiraţiile corecte. Atunci, privind în urmă, vei spune: „li
mulţumesc cerului că n-am obţinut ceea ce îmi doream
la 18 ani”  sau „Mai  bine  nu primeam ceea ce mi-am
dorit  la  22  de  ani”.  Asigură-te  că  dorinţele  tale  sunt
infailibile, spunând:



Doresc ca numai ideile Divine să se îndeplinească în
moduri perfecte şi cu graţie.

În  Jocul  Vieţii  şi  cum să-l  joci afirm că sănătatea,
prosperitatea,  iubirea  şi  exprimarea  de  sine  perfectă
reprezintă cei patru stâlpi ai vieţii. Observă mai întâi a
patra dimensiune, iar planul perfect pentru viaţa ta se
va îndeplini.  Vei  fi  exact  în  locul  destinat  ţie  -  şi  nu
altuia. Dorinţele întemeiate ale inimii, indiferent cât de
extravagante  şi  de  aparent  de  neatins  par,  îţi  vor  fi
îndeplinite.

„Cereţi şi vi se va da; căutaţi şi veţi afla; bateţi şi vi
se va deschide”.
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Despre autoare

Florence Scovel Shinn
(1871-l940)

Florence Scovel Shinn s-a născut în 24 septembrie
1871, în Camden, New Jersey, iar părinţi i-au fost Alden
Cortlandt Scovel şi Emily Hopkinson. A avut o soră mai
mare şi un frate mai mic.

A fost o maestră, artistă şi scriitoare talentată, care
a  modelat  domeniul  evoluţiei  spirituale  şi  al  Noii
Gândiri. Prin lucrările şi cărţile sale motivaţionale, ea a
reprezentat o influenţă profundă pentru Louise L. Hay,
binecunoscuta autoare şi maestră în metafizică, precum
şi pentru alţi pionieri ai transformării personale.

Florence a fost educată la Friends Central School, în
Philadelphia. Mai târziu a studiat arta la Academia de
Arte  Frumoase  din  Pennsylvania,  între  1889  -  1897.
Acolo,  ea  l-a  întâlnit  pe  Everett  Shinn,  un  pictor
impresionist. S-au căsătorit curând după ce Florence a
absolvit Academia de Artă. Familia Shinn s-a mutat la
New York, unde amândoi şi-au urmat carierele atât de
diferite - Everett în teatru, iar Florence făcând ilustraţii
pentru cărţi şi reviste pentru copii.

În 1925, Florence a decis să publice prima ei carte,
Jocul vieţii şi cum să-l joci. Nu a găsit o editură care să o
publice şi a publicat-o singură. A doua carte,  Cuvântul
tău este bagheta ta magică, a urmat în 1928, iar ultima
ei  carte,  Uşa secretă  spre  succes, a  fost  publicată  cu
puţin timp înaintea morţii  ei,  în octombrie 1940. O a
patra carte, Puterea cuvântului rostit, este un compendiu
cu  notiţele  ei,  adunate  de  o  studentă  şi  publicată
postum, în 1945.



Florence Scovel Shinn a fost o persoană care a luat-
o înaintea timpului său. Pentru mulţi, ea face parte din
grupul unor scriitori precum: James Allen, autorul cărţii
Aşa  cum  gândeşte  omul,  Wallace  D.  Wattles,  autorul
cărţii  Ştiinţa de a deveni bogat, şi Napoleon Hill, care a
scris cartea clasică De la idee la bani.

Doamna Shinn a fost artistă, autoare şi profesoară
de metafizică în New York, la începutul secolului al XX-
lea. Cărţile sale sunt remarcabile şi revoluţionare pentru
epoca sa. Ele sunt profunde, pline de înţelepciune şi au
inspirat mii de oameni, timp de câteva zeci de ani.

Ea  a  fost  o  propovăduitoare  ardentă  a  puterii
gândurilor. Considera că viaţa este un joc, iar pentru a-l
juca bine, trebuie să înveţi să înţelegi legile universale
care  îl  conduc.  Le-a  arătat  studenţilor  şi  cititorilor  ei
cum  să  obţină  sănătate,  prosperitate  şi  fericire  prin
cunoaşterea  regulilor  jocului.  Împărtăşind  poveşti
adevărate de viaţă,  ea arată cum atitudini  şi  afirmaţii
pozitive  reuşesc,  în  mod  invariabil,  să  te  facă  un
câştigător  în  viaţă,  capabil  să-ţi  controlezi  viaţa  şi  să
răspândeşti abundenţă prin cunoaşterea legii spirituale.

Florence  Scovel  Shinn  a  avut  capacitatea  de  a
explica, într-un mod amuzant şi accesibil, principiile ei
de  succes  şi  modul  cum  funcţionează  ele.  Florence
Scovel  Shinn  poate  fi  considerată  cea  mai  de  succes
profesoară a secolului trecut.

www.FlorenceShinn.com

http://www.FlorenceShinn.com/
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